
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 12/07/2018
CELSE NO : 78.

BAŞKAN : Ali İhsan HORASAN  95147
ÜYE : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Mehmet YEŞİLKAYA 104746
KATİP : Serhat GÜL  144150

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık Bahadır Tekin'in hazır olduğu görüldü. Tanık Hasan 
Çobanoğlu Malatya E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, tanık İbrahim Pala'nın da İzmir 3 Nolu 
T Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda hazır oldukları anlaşıldı. Tanıklar sıraları geldiğinde 
dinlenilmek üzere duruşma salonu dışına alındılar. SEGBİS ile bağlananların bağlantısı, sıraları 
geldiğinde dinlenilmek üzere kapatıldı. 

Belirli gün ve saatte 78. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ali ÖZ ve Metin YILDIZ Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumundan 

getirildikleri görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.
Tutuklu sanık Ercan GÜN'ün Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, tutuklu sanık 

Ramazan AKYÜREK'in Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, sanık Ogün 
SAMAST'ın Kocaeli 2 Nolu F Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, sanık Yasin HAYAL'in 
Tekirdağ 2 Nolu F Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda  SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları 
görüldü.

Sanık Engin Dinç müdafii Av. Necdet PAKDİL geldi, 
Sanık Gazi Günay müdafii Av. Mihriye BAŞKURT geldi, 
Sanık Hacı Şefik Şimşek müdafii Av. Metin ATAMIŞ geldi, 
Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat KÜÇÜKYILMAZ geldi,
Sanık Yusuf Bozca müdafii Av. Hüseyin ÇOBANOĞLU geldi, 
Sanıklar Emre Cingöz ve Ergün Yorulmaz müdafii Av. Mete GENÇER geldi, 
Sanık Metin Yıldız müdafii Av. Arif Onur KORKMAZ geldi, 
Sanık Ercan Gün müdafii Av. İlkan KOYUNCU geldi,
Sanık Ercan Demi müdafii Av. İsmail Emre TELCİ geldi, 
Tutuksuz sanıklar Reşat Altay, Mustafa Küçük, Ecevit Emir, Veysal Şahin, Okan 

Şimşek, Hacı Şefik Şimşek, Emre Cingöz, Erhan Tuncel ve Gazi Günay geldiler, 
Sanık Ramazan Akyürek müdafileri Av. Fatma Betül Yeni'nin Sincan 1 Nolu L Tipi 

Kapalı Ceza İnfaz Kurumundaki SEGBİS odasında hazır bulundukları görüldü.
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Havva Hülya DEVECİ, Av. Emel 

ATAKTÜRK SEVİMLİ ve Av. Sebu ASLANGİL geldiler, başka gelen olmadı.
Açık duruşmaya devam olundu. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi.
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Sanık Ahmet İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan'ın bu hafta yapılacak duruşmalar 
için mazeret dilekçesi sunduğu anlaşıldı.

Sanık Ercan Gün müdafiileri Av. Köksal Bayraktar, Av. Uğur Güner ve Av. İlkan 
Koyuncu'nun, sanığın tahliyesine ve FOX TV Haber Müdürü Kubilay Tümen, Kameraman Soner 
Dabağ ve Güvenlik Müdürü Nedim Zengin'in tanık olarak dinlenmelerini talep eder müşterek 
dilekçe sundukları anlaşıldı, okundu, dosyaya kondu. 

Sanık Yavuz Karakaya'nın mahkememize göndermiş olduğu dilekçesiyle tahliyesine karar 
verilmesini talep ettiği anlaşıldı, okundu, dosyaya kondu. 

Sanık Erhan Tuncel'in mahkememize ibraz ettiği dilekçesiyle hakkındaki yurt dışı 
yasağının kaldırılması talebinde bulunduğu anlaşıldı.

Sanık Yavuz Karakaya'nın bugün Ankara 23. Ağır Ceza Mahkemesinde duruşması 
olduğundan SEGBİS ile hazır edilemediği anlaşıldı. 

Sanık Muharrem Demirkale'nin cezaevinde rahatsızlanıp hastaneye kaldırıldığının 
bildirildiği, bu nedenle SEGBİS ile hazır edilemediği anlaşıldı. 

Sanık Hamza Celepoğlu'nun görüşü olması nedeniyle SEGBİS ile hazır edilemediği 
anlaşıldı.

Sanık Ogün Samast'ın rahatsızlığı nedeniyle duruşmaya katılmak istemediğini beyan ettiği 
görüldü, talebi yerinde görülmekle SEGBİS ile bağlanılan sanık duruşmadan ayrıldı.

Tanık Bahadır Tekin duruşma salonu dışından mübaşir vasıtasıyla çağrıldı, yerine alındı, 
kimlik tespitine geçildi.

TANIK: BAHADIR TEKİN, Hıfzı ve Hasibe oğlu, 27/08/1970 doğumlu, Yavuz Selim 
Mah. 978. Sok. No:7 D:5 Bağcılar/İSTANBUL adresinde oturur. Sanıkların bir kısmını görevi 
nedeniyle tanır. Tanıklığa engel hali yok,  

Tanıklık yapacağını beyan etmekle 5271 S. CMK’nın 53. maddesi gereğince, tanığa 
dinlenmeden evvel gerçeği söylemesinin önemi, gerçeği söylememesi halinde yalan tanıklık 
suçundan cezalandırılacağı, doğruyu söyleyeceği hususunda yemin edeceği, hakim izni olmadan 
mahkeme salonunu terk edemeyeceği ve tanıklığın önemi anlatıldı. CMK’nın 48. maddesi 
gereğince kendisini veya CMK’nın 45. maddesinde belirtilen yakınlarını ceza kovuşturmasına 
uğratabilecek nitelikte sorulara cevap vermekten çekinebileceği hatırlatıldı. CMK nun 55. 
Maddesine göre Usulen yemini yaptırıldı. Tanıktan olayla ilgili bilgi ve görgüsü soruldu.

SEGBİS kaydına 11:05 itibariyle başlandı.
Bu sırada sanık Ahmet İlhan Güler müdafii Av. Melih Asım Güler'in (11:19) geldiği 

görüldü, yerine alındı. 
Sanık Ercan Gün müdafii Av. İlkan Koyuncu'nun (11:29) duruşmadan ayrıldığı görüldü.
Bu sırada sanık Mustafa Küçük müdafii Av. Mehmet Emin Uçbağlar (11:45) ve sanık 

Ercan Gün müdafii Av. İlkan Koyuncu'nun (11:49) geldikleri görüldü, yerlerine alındılar.
MAHKEME BAŞKANI: Evet kayda başladık. Maktul Hrant Dink'in öldürülmesi ile 

alakalı kamu görevlilerinin ihmalinin olup olmadığını araştırıyoruz. Kusurları var mı yok mu, 
araştırmamız o, davamızın ana konusu. Sen de süreçte İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünde 
görev yapmışsın suç tarihinde. Bu konuyla alakalı bilgin, görgün nedir? Gelen giden evraklar vs 
bilgiler, belgeler, nelere şahit oldun, neler gördün, ne yaptınız, ne yapılmadı? Dinliyoruz seni. 

TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım, öncelikle polis memuruyum, İstihbarat 
Şubesinde polis memuru... Benim görevim tahkikat ve takip tarassut yani saha ekibi olarak görev 
yapmaktır. Biz yaptığımız tahkikat, takip tarassut raporlarını çalışmamızı yapar rapor haline 
getirir masa amirimize sunarız. 

MAHKEME BAŞKANI: Devam et, devam et. 
TANIK BAHADIR TEKİN: O günkü çalışmada da ekip arkadaşımla beraber sabah erken 

saatlerinde çalışma konusunun... Önce şöyle başlamak istiyorum, Masa Amiri bize Eski Ankara 
Caddesi üzerinde Tiriloğlu Ekmek Fırını'nın tahkikatının yapılması görevini verdi. Biz de ekip 
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arkadaşımla beraber sabah erken...
MAHKEME BAŞKANI: Sen nerede görevliydin, hangi masada görevlisin, hangi kısım, 

hangi masa, amirin, memurun, ekibin kim, onları bir anlat. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Masa Amirimiz Volkan Altınbulak. 
MAHKEME BAŞKANI: C...
TANIK BAHADIR TEKİN: C Aşırı Dini Faaliyetler Bürosunda görev yapmaktaydım.
MAHKEME BAŞKANI: Amiriniz kimdi Masa Amiri C Büro Amiri?
TANIK BAHADIR TEKİN: Büro Amiri İbrahim Pala, Kısım Amiri Şevki Eldivan, Masa 

Amirimiz de Volkan Altınbulak.
MAHKEME BAŞKANI: Senin sorumluluğunda olduğun kişi Volkan Altınbulak.
TANIK BAHADIR TEKİN: Volkan Altınbulak Sayın Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Dinliyoruz şimdi. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Ekip arkadaşımla beraber çalışma konusunun fırın olduğunu 

değerlendirerek sabah erken saatlerde adres mahalline giderek adres mahallindeki bahse konu 
yerin fırın olmadığı, nalbur dükkanının bulunduğunu tespit ettik. Akabinde tahkikat konumuzun 
fırın olması sebebiyle çevrede fırın araştırması yaptık. Burada Tüylüoğlu ve ismini şu an 
hatırlayamadığım bir fırın daha tespit ettik. Akabinde çalışmamızı bitirerek olay bölgesinden 
ayrıldık. 

MAHKEME BAŞKANI: Şube Müdür Yardımcısı kimdi sizin?
TANIK BAHADIR TEKİN: Ahmet Müdürümüz Şube Müdürümüzdü. Bülent Köksal. 
MAHKEME BAŞKANI: Bülent Köksal diyor ki ben diyor şerhimi düştüm diyor, önemli, 

C'ye gönderdim diyor, ilgili araştırmayı yapmakla yükümlü olan diyor C Büro diyor. Sen bir 
araştırma yaptın mı, bu evrakı gördün mü, başındaki adamlar...

TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım...
MAHKEME BAŞKANI: Dinle, başındaki adamlar bu İDP vs sorgulama yaptılar mı 

Yasin Hayal şu bu, sistemden onlarla alakalı bilgi belgeleri incelediler mi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım...
MAHKEME BAŞKANI: Sen bu evrakı gördün mü? Sana ne dedi de fırına gittin, fırın 

diye gittin? Kim sana bu görevi verdi? Sana bu görevi verirken ne dediler?
TANIK BAHADIR TEKİN: Volkan Altınbulak komiserimiz o dönemde Osman Hayal 

isimli bir şahsın tahkikatının yapılmasını istedi, Osman...
MAHKEME BAŞKANI: Bahsetti mi Hrant Dink'in...
TANIK BAHADIR TEKİN: Hayır hayır Sayın Başkanım, bahse konu, arz etmiştiniz, 

yazıyı da ilk soruşturma geçirdiğim zaman görmüştüm. O zaman Şükrü Yıldız bu yazıyı görüp 
görmediğimi sormuştu. Biz de biz yazı görmeyiz, çalışmayı...

MAHKEME BAŞKANI: Kim görür yazıyı?
TANIK BAHADIR TEKİN: Masa Amirimiz görür. 
MAHKEME BAŞKANI: Volkan Altınbulak.
TANIK BAHADIR TEKİN: Evet. Ekiplerin hiçbirisi yazı görmez Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Devam et. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Akabinde çalışmamızı yaptıktan sonra bölgeden ayrıldık, o 

gün 15-20 Kasım patlamalarıyla alakalı bir konumuz vardı, takip tarassut çalışmamız vardı, o 
takibe katılmak için adres civarına geldik Sayın Başkanım. 

MAHKEME BAŞKANI: Demedin mi yani sormadınız mı Osman Hayal kim veya sorma 
şeyiniz yoktur belki de anlatmadı mı böyle böyle bir durum var, Yasin Hayal diye bir adam 
Osman Hayal'in yanına gidecekmiş, cinayet?...

TANIK BAHADIR TEKİN: Hayır, hayır Sayın Başkanım, hayır Sayın Başkanım. 
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MAHKEME BAŞKANI: Sadece Osman Hayal, fırın, öyle mi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Evet Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Sen o dönem duymuş muydun Hrant Dink ismini?
TANIK BAHADIR TEKİN: Konumuzla alakalı olduğu için yani basından takip 

ediyordum ama...
MAHKEME BAŞKANI: (??? 05:04 anlaşılamadı) 
TANIK BAHADIR TEKİN: Hatırlıyorum Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Cep telefonu numarası verilmiş öyle mi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım, doğrudur Sayın Başkanım. 

Numarayı sorgulama bizim yetkimiz yok Sayın Başkanım, Masa Amirimiz. Sayın Başkanım 
istihbarat şubesinde telefon sorgulama Masa Amirlerinin görevleridir, polis memurları sorgulama 
yapamazlar. 

MAHKEME BAŞKANI: Hangi gerekçe ile, polis memuru olduğu için mi sorgulama 
yapama yapamadın sen?

TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım, biz takip tarassut ve saha ekibi olduğumuz 
için. 

MAHKEME BAŞKANI: Demişsin ki bize verilen telefon numarası, cep telefon numarası 
olduğu için doğrulama imkanımız olmadı. Çünkü sabit telefon olsaydı adresler net olur, cep 
telefonlarında şahsın adresi farklı olabilir, bana verilen cep telefonunun Osman Hayal'a ait 
olduğunu biliyorum demişsin.  

TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım, konuya açıklık getireyim arzu ederseniz. 
Şimdi Masa Amiri bize numara ve isim, adres verir. O zamanki numara da hazır kart numarasıydı, 
hazır kart numarasında çalışmış olduğum örgütlere istinaden net adres vermezlerdi, oradan. 

MAHKEME BAŞKANI: Fadıl Erkin kod adı ile imzaladığın bir rapor var değil mi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Burada iki tane telefon numarasından bahsedilmiş, Yasin Hayal 

ve Osman Hayal.
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 07:01) 
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım, İstihbarat Şubesinde çalışmalar... Masa 

Amiri bir numara hakkında çalışma yapar, bulmuş olduğu diğer numarayı da tespit eder. Biz 
raporlara aynı hep bu şekilde yazarız.

MAHKEME BAŞKANI: Ne yazarsınız?
TANIK BAHADIR TEKİN: Yani sanki...
MAHKEME BAŞKANI: Amirinin yapması gerekene sen mi imza atıyorsun?
TANIK BAHADIR TEKİN: Hayır Sayın Başkanım, tahkikat raporları şahsın irtibatının, 

kiminle irtibatlı olduğunun veya nasıl irtibatlı olduğunun bilinmesi için bu şekilde yazılır Sayın 
Başkanım. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Osman Hayal ile ilgili sorgulamayı Volkan Komiserim 
yaptı demişsin ve hatırladığım kadarıyla bana 05382044104 numaralı telefonu vermişti, geldikten 
sonra da rapor hazırlarken Yasin Hayal'in Trabzon'dan bildirilen 05387193181 nolu telefonunu 
vermişti. Ben de verilen bilgilere dayanarak bu raporu hazırladım demişsin. 

TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Volkan Amirimize sunduk raporu demişsin, fırın olmadığını 

tespit ettik, Demircioğlu ve Tüylüoğlularını tespit ettik demişsin, Osman'ın çalışmadığını 
söylemişler. Raporun tarihi sorulmuş, ne zaman düzenlediniz bu raporu?

TANIK BAHADIR TEKİN: Altında yazılan tarihtedir Sayın Başkanım. 
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MAHKEME BAŞKANI: Alttaki yazılı tarih neydi? 
TANIK BAHADIR TEKİN: 24/02/2006.
MAHKEME BAŞKANI: Ezberlemişsin aferin. Uzunca süre geçmiş, iyi hatırladın. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım...
MAHKEME BAŞKANI: Çalışıp mı geldin ne yaptın?
TANIK BAHADIR TEKİN: Estağfurullah Başkanım. 12 yıldır bu konu hakkında sürekli 

ifadeler veriyoruz Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Sorumlu tanık. Polis memuru Kahraman Küllücek'in parafı ve 

adı yokmuş...
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım tahkikat...
MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 09:25) olmasına rağmen.
TANIK BAHADIR TEKİN: Masa'da yaklaşık 3-4 ekip çalışırız. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Tahkikatlara iki veya birden fazla kişi ile gidilir. Yani o 

günkü arkadaşın niye katıldığını bilmiyorum. Katılmadığını...
MAHKEME BAŞKANI: Katılmadığı.
TANIK BAHADIR TEKİN: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Aynı gün bir Fatih'te de takip tarassut işlemi yapılmış. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: 9'da başlıyor, 1 itibariyle takip tarassuta son verilmiş. Burada 

Özcan Özkan ve Kahraman Küllücek'in imzaladığı tespit edilmiş ve de sorulmuş, ben de 
soruyorum, saat 9:30'dan gece saat 01:00'e kadar Fatih'te takip tarassut yapılırken hangi ara 
Sarıgazi'ye gidip Osman Hayal'i araştırdınız? 

TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım, bunu...
MAHKEME BAŞKANI: Hangi arada derede gittiniz?
TANIK BAHADIR TEKİN: Şubemize gelen müfettişe defaen bildirdik...
MAHKEME BAŞKANI: Var mı takip tarassut raporu sende, Fatih'te yapılan?
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: (??? Anlaşılamadı 10:34) 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var Hakim Bey ben size 

ileteyim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Sabah erken saatte gittik Başkanım. Ben bunu gelen 

müfettişlerimize defaen anlattım. Yani biz çalışmadan sonra gitmedik. Biz sabah erken saatte fırın 
tahkikatımızı yaptık, zaten tahkikat bizim için konunun detayını fazla şey yapmadığımız için 
bizim için önemli olan takip tarassuttu Sayın Başkanım. Çünkü sürekli çalıştığımız bir hedefimiz 
vardı, onun irtibatlarına çalışıyorduk. 

MAHKEME BAŞKANI: Ne zaman gittiniz Sarıgazi'ye?
TANIK BAHADIR TEKİN: Sabah erken saatte Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Hangi erken saatte, sabah beşte mi çıktınız, kaçta gittiniz?
TANIK BAHADIR TEKİN: Şimdi şöyle bir şey Başkanım, fırınların...
MAHKEME BAŞKANI: HTS kayıtları var mı bunların dosyada?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var Hakim Bey. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? 11:33 anlaşılamadı) kayıtları falan, Hakim Bey?
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: (??? 11:38 Anlaşılamadı) 
MAHKEME BAŞKANI: Takip tarassutta nerede olduğu HTS kayıtlarından ortaya çıkar, 

baz kayıtlarından, ver bakayım şunu Mustafa. 
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KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Orada Bahadır Tekin'in ve 
Özcan Özkan'ın HTS kayıtları gelmişti o gün baz istasyonu sinyal bilgileri. 

MAHKEME BAŞKANI: Takip tarassuta sen katıldın değil mi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım, evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Her saat başı işlem yapılıyor, hangi ara gittiniz (??? 12:25 

anlaşılamadı) dokuz buçuktan önce mi gittiniz, sen onu mu söylüyorsun?
TANIK BAHADIR TEKİN: Sabah erken saatte Başkanım. Şimdi Sayın Başkanı...
MAHKEME BAŞKANI: Sabah erken saat nedir işte onu soruyorum sana ya. 
TANIK BAHADIR TEKİN: O günkü müfettişimize arz etmiştim, o zamanki cell 

bilgisinde konuşma yapmadığımız sürece cell bilgisi düşmezdi Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Efendim?
TANIK BAHADIR TEKİN: Konuşma yapmadığımız sürece cell bilgimiz düşmezdi. 

Bunu nereden biliyorsun diye sorarsanız, takip ettiğimiz elemanlardan biliyoruz. Yani konuşma 
yapacaksınız ki cell adresiniz düşsün Sayın Başkanım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Zaten orada cell adresleri var, 
onlar düşmüş.

MAHKEME BAŞKANI: Sen önce bir izah et de ondan sonra savunmaya geç, çıkmazsa 
eğer, çelişki olursa. Saat kaç gibi gittiniz, ne yaptınız Sarıgazi'de, kim kim gittiniz, he?

TANIK BAHADIR TEKİN: Özcan Özkan ile beraber gittik Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Kaç gibi gittiniz, güneş kaçta doğmuştu, mesela güneş var 

mıydı?
TANIK BAHADIR TEKİN: Saatini tam olarak hatırlamıyorum Başkanım, yani ama şu 

var, fırınların erken açıldığını değerlendirerek, fırında çalışacak kişinin fırında hamurcu mu ne 
olduğunu tespit etmemiz için erken saatte gitmemiz gerekiyordu zaten Başkanım. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet dinliyoruz seni. Başka? 
TANIK BAHADIR TEKİN: Başka?
MAHKEME BAŞKANI: Söyleyeceğin başka bir şey var mı? 
TANIK BAHADIR TEKİN: Yok Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 14:44) neresi orası Mahmutbey Yolu Akasya 

Sok. Kardeşler İş Merkezi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Bilmiyorum Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Takip tarassutun gecesinde ne yaptın sen, nerede gezdin? 
TANIK BAHADIR TEKİN: Takip tarassutun gecesinde mi? 
MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 14:58)
TANIK BAHADIR TEKİN: İkametim Bağcılar Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 15:08) şey farklı farklı baz bilgisi alıyor 

herhalde. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Mahmutbey Yolu ile ikametim arasında..
MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 15:19)
TANIK BAHADIR TEKİN:  Yok, Mahmutbey Yolu ile ikametim yakın değil Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: 04:20'de Mahmutbey diyor, senim 5054108720 değil mi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: 24 Şubat 2006 saat 04:20'den itibaren Mahmutbey Yolu Akasya 

Sokak... (??? 15:40 Mikrofona konuşulmadığından anlaşılamadı) 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN:  (??? 15:47 Mikrofona konuşulmadığından 

anlaşılamadı) 
MAHKEME BAŞKANI: Ne Bağcılar'ı Hakim Bey, Mahmutbey Yolu diyor burada. 
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MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bağcılar'a bağlı Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Yakın mı burası size, evine yakın mı, Kirazlı, Fevzi Çakmak 

Mahallesi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Yakın değil Başkanım, ben Yavuz Selim'de oturuyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Yakın değil diyor adam ya.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: İlçe olarak (??? Anlaşılamadı 15:59)
MAHKEME BAŞKANI:  09:51'de Vatan Caddesi İstanbul Emniyet Müdürlüğü bak. 

Yani bu takip tarassutun saati bile sıkıntılı. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım...
MAHKEME BAŞKANI: Dinle. 10'da Fatih İş Bankasındasınız, Beyoğlu, Fatih öyle 

gidiyor, Fatih'tesiniz. Hep Fatih'tesiniz. Takip tarassut doğru. Sarıgazi ile alakalı bir şey yok. Hep 
Fatih bak, 1'e kadar hakikaten. Evet. 23:59'a kadar... Yok, 23:25'e kadar Fatih. Erken saatlerde 
yaptık biz diyorsun öyle mi?

TANIK BAHADIR TEKİN: Evet Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Sana o dönem de sorulmuş, erken saatte kalkmış 

olabiliriz, tam olarak kalktığımız, buluştuğumuz...
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım...
MAHKEME BAŞKANI: Dinle. Buluştuğumuz, Sarıgazi'ye gittiğimiz ve döndüğümüz 

saati hatırlamıyorum, ancak normal zamanda bu saatler içerisinde Sarıgazi'ye gidip dönmenin 
mümkün olmadığı söylenebilir. Sabah erken saatlerde İstanbul'daki trafik durumu göz önünü 
alındığında bu işler yapılabilir demişsin. 

TANIK BAHADIR TEKİN: Evet Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Doğru mudur bu?
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım.  
MAHKEME BAŞKANI: Trabzon'a bilgi verdiniz mi raporla alakalı, daha sonra?
TANIK BAHADIR TEKİN: O konu benimle alakalı değil Sayın Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Ne yaptın, rapor hazırlayıp amirine mi sundun?
TANIK BAHADIR TEKİN: Evet Masa Amirimize sundum. 
MAHKEME BAŞKANI: O ne yaptı?
TANIK BAHADIR TEKİN: Biz masa amirimize sunarız Sayın Başkanım, gerisini...
MAHKEME BAŞKANI: O kadar.
TANIK BAHADIR TEKİN: Tabi. 
MAHKEME BAŞKANI: Ama rapor gerçek diyorsun.
TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur Sayın Başkanım, doğrudur. 
MAHKEME BAŞKANI: Sorunuz var mı Avukat Bey?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. Yine bu konuyla ilgili 

soracağım. Şimdi 24 Şubat 2006 tarihinde tahkikat Sarıgazi'de yapılmış gibi evrak düzenlenmiş, 
fakat az önce Mahkeme Başkanı da size soru olarak yöneltti, saat 3:20'de Bağcılar'dasınız, 4:20'de 
Mahmutbey Yolu'ndasınız, 07:15'te Mahmutbey Yolu'ndasınız, 07:19'da Mahmutbey 
Yolu'ndasınız, 09:01'de ise Bayrampaşa'dasınız, 09:51'de ise Vatan Caddesi'ndesiniz, sonrasında 
gün boyu da bu civarlardan telefonunuz sinyal almış. Dolayısı ile sizin ne sabah saatleri ne akşam 
saatleri gün içerisinde hiçbir şekilde telefonunuz Sarıgazi'den sinyal vermemiş ve her daim de 
buralarda kalmışsınız, yani 4:20'de ve 07:15'te Mahmutbey Yolu üzerindeki baz istasyonundan 
sinyal almışsınız. Dolayısı ile sabah erken saatte de sizin Sarıgazi'ye gitmiş olma ihtimaliniz yok, 
çünkü Sarıgazi zaten Anadolu yakasında ve Mahmutbey Yoluna da uzak olan bir yer. Şimdi 
dönecek olursak bu tahkikatı size Özcan Özkan ile yapmış görünüyorsunuz. 

TANIK BAHADIR TEKİN: Doğrudur. 
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KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Özcan Özkan'ın 24 Şubat'taki 
HTS kayıtlarına bakıldığında Özcan Özkan da saat 07:49'da Bağcılar'da, 08:41'de Bağcılar'da, 
9:43'te de Vatan Caddesi Emniyet Müdürlüğünde görünüyor. Dolayısı ile sizin ve Özcan Özkan'ın 
gün boyu telefonunuz hiçbir saat hiçbir an Sarıgazi'de, Ümraniye'de veyahutta Anadolu yakasının 
herhangi bir yerinde sinyal almamış görünüyor. Tüm bu bilgiler ışında ben tekrar sormak isterim, 
24 Şubat 2006 tarihinde bu evrak gerçekten düzenlendi mi? 

TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım, Avukat Bey'in söylemiş olduğu görüşme 
yapmazsanız cell bilgisi düşmez. Demek ki o saatte erken saatte kiminle görüşme yapacaksınız, 
zaten ekip arkadaşımla beraber çalışmaya gidiyoruz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın ben araları söyleyeyim, 
bakın ekip arkadaşınızın telefonu, bakın sizinki ile kıyaslayarak gidelim, beraber olmuş olmanız 
lazım bu tahkikat evrakına göre, iddianız o şekilde, şimdi sizin telefonunuz, bakın 3:20'de siz 
Bağcılar'dasınız, 4:20'de Mahmutbey Yolu üzerindesiniz, 07:15'te Mahmutbey Yolu 
üzerindesiniz, Özcan Özkan ise 07:49'da Bağcılar'da. Yani ikinizde, siz 17:05'te Mahmutbey Yolu 
üzerindesiniz, Özcan Özkan ise 07:49'da Bağcılar'da. Dolayısı ile sizin cell bilgileriniz var, yani 
geceden itibaren düşüyor. 03:20 var, 4:20 var, 07:15 var, dolayısı ile mesajlaşmalar olmuş yahut 
da aramalar gerçekleşmiş, dolayısıyla cell bilgileriniz düşmüş. Zaten bu sebeple sizin cell 
bilgilerinize sahibiz. Sizin ve Özcan Özkan'ın şu saatlere bakıldığı zaman da hiçbir şekilde orada 
olmadığınız çok açık olarak görülmekte bu baz sinyal bilgilerine göre. 

TANIK BAHADIR TEKİN: O sizin düşünceniz Sayın Avukat Bey. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Benim düşüncem değil, baz 

istasyonu sinyal bilgilerinin bize sunmuş olduğu veri bu.
MAHKEME BAŞKANI: Ezbere konuşmuyor, baz bilgilerine göre konuşuyor duymuyor 

musun?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu benim kanaatim değil, 

benim...
TANIK BAHADIR TEKİN: Özür diliyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Ben de okudum, Avukat Bey de okuyor, sen ne diyorsun daha, 

düşünce müşünce diye, cevap ver. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani bizim zaten kanaatimiz...
MAHKEME BAŞKANI: Bu bilgilerden dolayı ben Tahşiye dosyasında bir ton adama 

ceza verdim, sahtecilikten. Bizim için delildir.
TANIK BAHADIR TEKİN: Özür dilerim Sayın Başkanım. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısı ile siz tanıksınız ve 

gerçeği söylemek yükümlülüğünüz var, hani ben yemin tahtınızda da tekrar size son bir kez daha 
sormak isterim: Bütün bu bilgiler ışığında siz halen 24 Şubat 2006 tarihinde bu evrakı 
düzenlediğinizi iddia etmekte misiniz?

TANIK BAHADIR TEKİN: Ediyorum efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki. 
MAHKEME BAŞKANI: Düzenledim diyorsun öyle mi?
TANIK BAHADIR TEKİN: Evet efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Peki bu bilgilerin biz nereye koyacağız?
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım…
MAHKEME BAŞKANI: Senin izahatın nedir yani? Sadece Vatan’da gözükse de 

veyahutta ev adresinde, telefonu bıraktın gittin desek, telefon da tek başına gezmedi ya, he? 
TANIK BAHADIR TEKİN: Sayın Başkanım, zaten biraz önce…
MAHKEME BAŞKANI: Düzgünce söyle neyse…
TANIK BAHADIR TEKİN: Arz etmiş olduğum gibi…
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MAHKEME BAŞKANI: Polis memurusun bak sen. Yetkin ve sorumluluğun da belli. 
TANIK BAHADIR TEKİN: Takip tarassutta mesela saat 9’da başladı diyorsunuz, 

normalde zaten takip tarassutlar hedefe başlanılan saat olarak başlar. Orada mesela… 
MAHKEME BAŞKANI: Bana takip tarassutu anlatma tamam ya, bana takip tarassutu 

anlatma, anladın mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın 9:43’te Vatan 

Caddesinde Özcan Özkan, dolayısıyla takip tarassutun başladığı saatlere yakın saatler bunlar. 
Yani örneğin Özcan Özkan’ın, sizinle beraber bu tahkikat evrakını düzenlemiş olan şahsın cell 
bilgilerini dikkate aldığımızda şöyle bir sonuç çıkıyor ortaya, 7:49’da ilk mesajla beraber telefon 
sinyali çıkıyor Bağcılar’da, 8:41’de Bağcılar’da, 9:43’te de Vatan Caddesi Emniyet Müdürlüğü 
Aksaray’da. Dolayısıyla çok belli ki Bağcılar’dan çıkmış, bu saatten sonra da Vatan Caddesine 
gelmiş. Benzer bir şey sizin açınızdan da geçerli. Dolayısıyla baz istasyonu sinyal bilgilerinin 
sunmuş olduğu veriler bu şekilde. Yani sizin takip tarassuta katıldığınızı bu cell bilgileri 
doğrulamakta. Fakat cell bilgileri sizin Sarıgazi’ye gittiğinizi doğrulamamakta. 

TANIK BAHADIR TEKİN: (??? 25:31 anlaşılamadı) Avukat Bey. Yani gitmesem o 
raporu düzenleyip vermezdim zaten. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet var mı başka sorunuz Avukat Bey. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok Hakim Bey. 
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu. 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok.
MAHKEME BAŞKANI: Var mı sanıklar müdafilerinden sorusu olan? Mübaşir ver de 

mikrofon Avukat Bey konuşsun. 
SANIK ENGİN DİNÇ MÜDAFİİ AV. NECDET PAKDİL: Biz yok dedik, yanlış 

anlaşıldı. Yok dedik.
MAHKEME BAŞKANI: Yok mu dediniz, pardon ya. Öyle bir şey yaptınız ki herhalde 

soru çıkacak zannettim. Sanıklardan var mı? SEGBİS sorusu olan var mı? Yokmuş. Teşekkür 
ederiz, ver kimliğini, otur oraya. Al diğerini.

ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Diğeri SEGBİS.
MAHKEME BAŞKANI: Bağla SEGBİS’ten. Başka var mı burada hazır olan tanık? 

Tamam sen gidebilirsin. Teşekkür ederiz, hadi. 
Tanık Bahadır Tekin'in ifadesi alınmış olmakla duruşma salonundan ayrıldı.
Tanık Hasan Çobanoğlu'na SEGBİS ile bağlanıldı. Kimlik tespitine geçildi.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Hasan Çobanoğlu, değil mi? 
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Evet. 
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Duyuyorsunuz.
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Duyuyorum. 
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Baba adınız?
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Nami.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Anne adınız?
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Esme.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Kaç doğumlusunuz?
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: 02/02/1972.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Halen Malatya E Tipi Ceza İnfaz Kurumu’nda 

tutuklusunuz değil mi, hükümlü mü?
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Hüküm özlüyüm.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Hüküm özlü. Hakları okuyayım mı Başkanım?
MAHKEME BAŞKANI: Efendim?
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ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Haklarını okuyayım mı? 
MAHKEME BAŞKANI: Hükümlü değil mi bu adam?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Hüküm özlü. 5271 Sayılı CMK’nın 53.maddesi 

gereğince tanığa dinlemeden evvel, (haklarınızı okuyorum size) dinlenmeden evvel gerçeği 
söylemesinin önemi,  gerçeği söylememesi halinde yalan tanıklık suçundan cezalandırılacağı, 
doğruyu söyleyeceği hususunda edeceği, Hakim izni olmadan Mahkeme salonunu terk 
edemeyeceği ve tanıklığın önemi anlatıldı. CMK’nın 48.maddesi gereğince kendisini veya 
45.maddesinde belirtilen yakınlarını ceza kovuşturmasına uğratabilecek nitelikte sorulara cevap 
vermekten çekinebileceği hatırlatıldı. Ayağa kalkalım. 

MAHKEME BAŞKANI: Bildiğini dosdoğru söyleyeceğine, namusun ve vicdanın üzerine 
yemin eder misin?

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Ederim efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sanıklarımızdan Ramazan Akyürek sizin dinlenmenizi 

talep etmiş 18.celsede, Çobanoğlu.
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Evet Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Demiş ki Ramazan Akyürek, Hasan Çobanoğlu ben Daire’ye 

başladığımda Bilgi İşlem Şube Müdürü idi, ayrıldığımda da aynı göreve devam ediyordu. Teknik 
bakımdan bilgisayarlarla ve gerek loglarla, gerek bilgisayar bozuldu veya düzeldi neyse bu 
konularda hem heyetimizi hem de diğer katılımcıları aydınlatacak bir teknik kişidir demiş ve 
dinlenmenizi talep etmiş. Daha önce bir beyanınız vs yok galiba. 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Yok Sayın Başkanım. Yani hangi konu ile ilgili 
olduğunu da bilmiyorum. Buraya yeni geldim. Yani bu davanın içeriğini şu an bilmiyorum ama 
Ramazan Başkan’ın söylediği gibi ben o zaman Şube Müdürü idim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Hangi konu ile ilgili... Ramazan Akyürek, hangi konu ile 
ilgili dinlenmesini talep ettiniz? Sizden duyalım. Duyuyor mu beni? 

SANIK RAMAZAN AKYÜREK SÖZ ALDI: Başkanım  sesim geliyor mu efendim? 
MAHKEME BAŞKANI: Duyuyoruz. Hangi konu ile alakalı talep etmiştiniz?
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Anladım. Efendim bu benim hakkımdaki iddialar 

içinde benim şu an aklıma gelen, zira evraklar ve CD’ler hep Silivri’de, ben şimdi Sincan’dayım, 
aklıma gelen iki hususu sormak istiyorum müsaadenizle. 

MAHKEME BAŞKANI: Sormayın, önce bir konuyu izah edin de tanıklığına başvuralım. 
Hangi konularda tanıklık yapmasını istiyorsunuz bize bir anlatın. 

SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Başkanım çalışmış olduğu, Bilgi İşlem Şube Müdürü 
olarak çalışmış olduğu bölümle ilgili benim hakkımda iddianamede aleyhte hususlar var, bu 
aleyhte hususları ben kendi savunmam sırasında detaylı olarak arz etmiştim heyete. Hasan 
Çobanoğlu’ndan da benim beyanlarımın dışında herhangi bir bilgisi, görgüsü veya ben teknik 
konularda hayatımda hiçbir zaman bir emniyet teşkilatında veya başka yerde çalışmadığım için 
onları doğrulatmak veya söylediğim şeyler içinde yanlış bilgi varsa düzeltmek amacıyla 
dinlenmesini, aynı zamanda okuduğunuz gibi heyetin veya katılımcıların veya başkalarının 
soracağı bir konu soru varsa o konuda dinlenebileceği hususunu belirtmiştim efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Somuta indirgeyelim. Nedir konu? Sorun bari o da cevaplasın. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Somut olarak şu an aklımda iki tane husus var, onları 

sormak istiyorum izin verirseniz. 
MAHKEME BAŞKANI: Sorun, cevaplasın. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Tamam efendim. İstihbarat Daire Başkanlığında 

benden önce ve sonra toplam kaç Başkan ile çalıştığınızı hatırlıyor musunuz Hasan Bey?
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Şöyle Başkanım, ben 93 yılında İstihbarat Dairesine 

girdim, Halil Tuğ Başkanımız, Sabri Uzun Başkanımız, ondan sonra Emin Arslan Başkanımız, 
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Mustafa Aydın Başkanımız, bunları hatırlıyorum şu an. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Muzaffer Başkan.
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Evet Muzaffer Başkanımız vardı bir de. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Tekrar Sabri Başkan, ondan sonra ben, benden sonra? 
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Sizden sonra Konya Müdürümüz vardı, ondan sonra 

Ömer Başkanımız vardı Ömer Altıparmak.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Ondan sonra? 
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Engin Dinç Başkanımız vardı. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Tamam. Şimdi şu iki soruma geçiyorum Hasan Bey: 

Benimle ilgili olan bölümünde iddianamenin, Trabzon İstihbarat Şubesine ait sunucunun imha 
edilmesi konusu var bir, bir de Mülkiye Müfettişi Şükrü Yıldız’a log kayıtları ile ilgili bir yanlış 
bilgi verildiği konusu iddiası var. Bu nedenlerle benim tutukluluk halim hem devam ediyor, hem 
de iddianamede bunlar vardı. Şimdi birinci olarak Mülkiye Müfettişimizin, Mülkiye Müfettişi 
Şükrü Yıldız’ın İstihbarat Dairesine 3 Mart 2008 tarihli bir yazısı olmuş. O evrak benim elimde. 
Bu Mülkiye Müfettişinin üç tane talebi var, bu yazıyı kısaca okuyorum, zaten yarım sayfa; 
"Bakanlık Makamının görev emirleri gereğince müfettişliğimizce Agos Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Hrant Dink’e yönelik eylem yapılacağı yönünde Trabzon Emniyet Müdürlüğü 
İstihbarat Şube Müdürlüğünün 17 Şubat 2006 tarih ve 027248 sayılı yazısı ile İstanbul İstihbarat 
Şube Müdürlüğüne ayrıntılı bilgi verildiği, Trabzon Emniyet Müdürlüğünden gelen bu yazının 
İstanbul Emniyet Müdürlüğünce ciddi olarak ele alınması gerekirken yapılan işlemlerin yeterli 
olmadığı, koruma tedbirlerinin alınmadığı ve Hrant Dink’in 19 Ocak 2007’de öldürüldüğü 
konusunda ön inceleme yürütülmektedir. Bu nedenle söz konusu yazı ile ilgili olarak, 1) Söz 
konusu yazı İstanbul İstihbarat Müdürlüğüne Hrant Dink hakkında çalışma yapmak görevi 
yüklemekte midir, Hrant Dink hakkında çalışma yapmak görevi hangi birim tarafından yerine 
getirilecektir?" Bu sizi ilgilendirmiyor birinci madde. "İkinci madde; yazıda sözü edilen Osman 
Hayal hakkında İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünde bilgisayar sorgulaması yapılıp 
yapılmadığı, yapılmışsa kimlerin ne zaman yaptığı. 3) Bu yazı üzerine İstanbul İstihbarat Şube 
Müdürlüğü tarafından tahkikat tutanağı düzenlenip düzenlenmediği, düzenlenmiş ise sisteme 
girilip girilmediği" Burada da sisteme girilip girilmediği bölümü herhalde sizi ilgilendiriyor. 
Bununla ilgili verilen cevapta Hasan Bey, verilen cevaba esas... Bir de şunu sorayım, bir müfettiş 
böyle bir yazıyı bizim dairede, siz benden daha uzun süre çalıştınız, bu yazıların muhatabı ben T 
Şube Müdürlüğü biliyorum, T Şubesini biliyorsunuz.

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: AR-GE Hukuk İşleri falan diye hatırlıyorum.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Evet evet Hukuk işleri ve bu tahkikatların veya 

müfettiş taleplerinin yerine getirildiği şube. Zannedersem bu oraya düşmüştü. Dairedeki işleyiş 
benim zamanda ve sonraki, ben evraklardan gördüğüm kadarıyla Engin Bey zamanda da, hatta 
müfettişler doğrudan o şubeyi muhatap alarak da yazmışlar, o şube ilgili şubelere yazı yazıyor, 
cevaplarını derleyip cevap veriyor diye biliyorum. Bu yazıya cevap da muhtemelen böyle 
olmuştur. Sizin şubenize nasıl bu intikal etti onu bilmiyorum ama böyle intikal etmiş olduğunu 
düşünüyorum. Bu çerçevede benim elimdeki müfettişe verilen cevaptan başka Daire içindeki 
yazışmalar yok Hasan Bey. Ancak bu müfettişe verilen cevaplardaki ekte cevaba esas olan, 
mesela burada sizi ilgilendiren o ikinci maddeye cevap olarak benim imzamı taşıyan yazıda şu 
ibare geçiyor; Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünün ... tarih ... sayılı yazısında belirtilen Osman 
Hayal’in kullandığı ... nolu telefon hakkında 17/02/2006 tarihi ile cinayetin işlendiği 19 Ocak 
2007 tarihleri arasında İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından herhangi bir teknik 
çalışmanın yapılmadığı ekteki log kayıtlarından anlaşılmaktadır diyor. Yazıda bir iki paragraf 
daha var, ben uzatmak istemiyorum, ekteki log kayıtları dediği bir belge var, log kayıtları ile ilgili 
bir belge şöyle, bunun altında bu sizin şubenizdeki görevliler tarafından muhtemelen hazırlanan 
bir şeydir teknik bir şey çünkü, 6292 ve 5732 sayılarının üzerinde birer tane paraf var, iki tane 
muhtemelen teknik görevli mühendis veya memur bilmiyorum sizin şubede hazırlamış, bu rapor 
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hazırlanarak bu yazıya cevap verilmiş. Benim bu konuda size herhangi bir talimatım oldu mu veya 
bu konunun dışında da çalıştığımız sürece size gelen bu tahkikatlardan, ben bu tahkikattan 2014 
yılında Savcının bana sormasıyla haberdar oldum, belgelere de mahkeme safahatında vakıf oldum, 
bilgim yoktu, ancak çalıştığımız sürece ben hiçbir personele özel bir emir vermediğim gibi 
müfettiş tahkikatlarıyla da ilgili size de vermediğimi hatırlıyorum, versem bile yani sizin yanlış bir 
şey yapacağınızı düşünmüyorum…

MAHKEME BAŞKANI: Ramazan Akyürek, soruyu sorup cevaplamayın, soracağınızı 
sorun, cevaplasın yoksa bitireceğim artık. 

SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Anladım. Ben bu konuda size herhangi bir talepte 
bulundum mu veyahutta siz bu konuyu nasıl hatırlıyorsunuz ve Dairedeki işleyiş bu konuda 
nasıldı? Birinci sorum bu. 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Ben öncelikle 2007’de olmuş bir olay, bu olayla ilgili 
olarakta genel işleyişi ben hatırladığım kadarıyla izah etmek istiyorum. Yani burada müfettişi 
hatırlamıyorum, gelen evrakı eğer gelmişse bu mutat bir evrak olarak Dairenin işleyişi içerisinde 
ilgili birime gider, öncelikle Arşiv Şubesine gider, Arşiv Şubesi ilgili hangi konuyu 
ilgilendiriyorsa o evrak, mesela bu tahkikat evrakı ise ya da müfettiş evrakı ise ya Personel'e gider 
ya da ilgili AR-GE Şubesine bildiğim kadarıyla gider, burada da ilgili şube hangi konuyla ilgili 
çalışma yapılacaksa ilgili şubesinden bilgi ister. Bizde yapılan bu konuyla ilgili çalışmada ise eğer 
kullanıcının, log kayıtları diyor Osman Hayal diyor, Osman Hayal ile ilgili yapılan bir çalışma 
varsa tüm Türkiye’nin tüm genelinde yapılan çalışmalar merkezi sistemde tutulur ve bu merkezi 
sistemde kim bu çalışmayı yapmışsa daha önceki süreçlerde de böyle talepler oluyordu. Yani 
kimden oluyordu, illerden oluyordu ya da performans değerlendirmesi kapsamında şube müdürleri 
kendi personellerinin ne kadar çalışıp çalışmadığını ve bu konuda yanlış yapılıp yapılmadığını 
belirtmek için bu tarz şeyleri merkezden istiyordu. Bu kapsamda da eğer bununla ilgili bir çalışma 
yapılmışsa, zaten ben şahsım olarak buna bakacak yetkim yok ama yetkili kişiler bu kapsamda o 
şahsın numarasının ya da İDP dediğimiz bizim evrak kayıt sisteminin içinde var mı yok mu bunlar 
tutuluyor. Bu kapsamda çıkartılmış ve gönderilmiştir Müfettiş Bey’e. Hatırladığım kadarıyla 
sadece bir müfettiş çalışması yapılmadı o zaman. Mesela 2014 dediniz, bu olay 2012’de 
zannedersem, 13’te ayrı ayrı hem Genel Müdürlükte hem İçişleri Bakanlığı’nda hem de 
Cumhurbaşkanlığı Denetleme Kurulu tarafından o zaman bakıldı, incelemeler yapıldı ve bu 
incelemeler doğrultusunda gerekli bilgiler müfettişlere tamamen açılarak verildi. Buradaki evrakta 
ise sizin ya da bana herhangi bir şekilde diğer bir şube müdürünün bir yönlü talimatı olmadı. 
Gelen mutat bir evrak şeklinde bu bilgiler kim istiyorsa, hatta hatırladığım kadarıyla bir bayan 
müfettiş bizzat gelip sistemin başında durup bakmıştı. Bana kimsenin talimatı olmadı. Tahkikat 
yapılıp yapılmadığına yönelik bir evrak ise bizim şubenin konusu değil, bildiğim kadarıyla arşiv 
kısmının konusu ve ilinde yapılan bir tahkikatın evrakını, il bir evrak yapacaksa bu evrakı il önce 
girer sisteme, resmi yazısını da sistem üzerinden gönderir ve bu da arşiv tarafından kontrol edilir. 
Benim hatırladığım kadarıyla böyleydi. 

SANIK RAMAZAN AKYÜREK: İkinci sorumu sormak istiyorum. Ben tabi 2012-2013 
yıllarını bilmiyorum, 2009 yılında ayrıldığım için ne olduğunu bilemiyorum. İkinci husus şu…

MAHKEME BAŞKANI: Son soruyu alalım da çok uzadı ya. Son soruyu alalım. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Anladım Başkanım. Arkadaş hiçbir şey bilmediği için, 

yani önceden de ifade vermediği için kısaca ifade edip soruma geçiyorum. Trabzon İstihbarat 
Şubesine ait sunucunun imha edilmesi konusu benim aleyhimde iddia olarak söylendi. Bunu da 
ben 2014 yılında böyle bir suçlamayla, Savcı Bey tarafından işte İstanbul’da karşılaştım ve ifade 
verdim. Bu benim konudan hiç haberim olmadığını, zaten bilgisayarlardaki arızalarla ilgili iş ve 
işlemlerinde Daire Başkanlığının bir rolü bulunmadığını belirttim, ancak Savcı Bey bu konuda ne 
Trabzon’un ne de Daire Başkanlığı’ndaki işte siz veya maiyetiniz veya sorumlu Başkan 
Yardımcısının herhangi bir ifadesini almadan beni suçlamıştı, halen bu suçlama ile ilgili benim 
tutukluluk gerekçelerimde devam ediyor, yani ne Trabzon’dan gönderildiği iddia edilen sunucu 
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için arızayı fark edip rapor eden polis memuru, ne onun amiri, ne gönderen şube müdürünün 
hiçbirinin ifadesi alınmamıştı, ne de Daire Başkanlığında bu konunun muhatabı olan görevlilerin 
ve yöneticilerin ifadesine ihtiyaç duymamıştı beni suçlarken, ancak bugüne kadar ben İstihbarat 
Daire Başkanı olarak sunucuyu imha ettiğim veya ettirdiğim suçlamasıyla tutukluluğum devam 
ediyor dediğim gibi. İddianamenin de üzerinden yıllar geçti, Trabzon’dan bu sunucuyu gönderen 
memur, amir, şube müdür yardımcısı, şube müdürü, il emniyet müdürü ifadelerini verdiler Hasan 
Bey, konunun benim ile ilgisi olduğuna dair en ufak bir ibare geçmedi. İstihbarat Daire 
Başkanlığına da ayrıca konu incelettirildi ve 20 Eylül 2016 tarihli gelen cevapta İstihbarat 
Dairesi’nden, bu imha edildi iddia edilen sunucunun, burası sizin için önemli, teknik kişisiniz 
anlarsınız, Acer marka cihazın ince istemci ya da terminal olarak adlandırıldığı, 8 mb boyutunda 
bir hafızaya sahip olduğu ve veri depolama kapasitesi olmadığı, dolayısıyla imhası ile herhangi bir 
veri kaybı yaşanmayacağı ifade edilmiş bu gelen resmi cevapta. Daire Başkanlığı Bilgi İşlem 
Şubesinde uzun yıllar çalışan ve o şubenin de müdürlüğünü yapan bir görevli olarak sizin sorumlu 
Başkan Yardımcısı veya maiyetinizin ifadesine bugüne kadar da gerek görülmedi. Bu konuda, 
taşrada ve Başkanlıktaki ilişkileri ve işleyişi en iyi siz bilirsiniz, bugüne kadar bu konuda benim 
aleyhimde hiçbir delil ve ifade yok. ancak tutukluluğuma gerekçe olan bu hususta sizin bildiğiniz 
bir şey varsa bunu belirtmenizi, ayrıca bu konudaki işleyişi de kısaca anlatmanızı istiyorum, 
teşekkür ederim. 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Öncelikle ben de yeni öğrendim Başkanım buradaki 
konuyu. Yani benim o tarihteki olaydan ve bahsedilen herhangi bir şekilde Daire Başkanlığına 
gönderilen cihazdan bilgim yok. Normalde ben işleyişi şöyle anlatayım. Bu kapsamda yetki 
tamamen illerdedir. İller kendisi ile ilgili olan malzemeleri merkezden talep eder ve merkez bu 
malzemeleri gönderir. Ondan sonra herhangi bir arıza, herhangi bir problem olduğu zaman 
merkeze bununla ilgili çözüm önerisinin ne olacağını sorar. Şayet elimizde bir malzeme varsa 
bunun yerine malzeme koyarız. Yalnız burada dikkat edilmesi gereken şu var, bahsettiğiniz Acer 
marke ince işlemci deniyor, yani bunu Sayın Başkanım teknik bir konu, zannedersem daha önce 
UYAP sisteminde de istemciler kullanıldı, istemci dediğimiz olay hafızası olmayan, aptal 
terminallerdir. Yani hiçbir şekilde siz onun üzerinde işlem yapamazsınız. Sadece klavye bağlıdır 
ve servere gider bu. Oradaki çalışan cihaz hiçbir şekilde veri depolamaz. Asıl depoyu server 
dediğimiz cihaz yapar. Dolayısıyla şayet böyle bir cihazda olduğu iddia ediliyorsa bu bilgi silinme 
olayının, böyle bir şeyin olması imkanı yok yani. Kaldı ki bizim zamanımızda güvenlik seviyesini 
yüksek tutmak için, özellikle dinleme dediğimiz bürolarda hiçbir şekilde USB takılmaması ve 
bunun içerisine CD konulmaması için istemci dediğimiz cihazlar tercih edilmişti. Yani bu 
cihazlardan siz hiçbir şekilde USB ile bilgi alamazsınız, CD takamazsınız, bunu yönetemezsiniz. 
Buradaki olan cihaz eğer Acer marka 8 megabaytlık istemci ise, bakın megabayt diyor, buradaki 
megabaytın tutacağı alanı bilmek lazım yani, topu topu tutacağı 8 megabaytlık bir şey, sadece 
makinenin açılmasını sağlayan işletim sistemidir. Yoksa bunun üzerinde hiçbir şekilde veri 
depolayamazsınız. Dolayısıyla eğer böyle bir şeyin imhası varsa bu imhayı yapan öncelikle kendi 
şubesidir. Yani ili, Trabzon bununla ilgili bir karar almışsa bunu bize göndermişse biz bunun 
üzerinde bir işlem yapamayız zaten, yapmayız da. Ama benim bu olayla ilgili burada haberim 
oluyor. 

SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Hasan Bey bu evrakın eklerinde mahkeme dosyasında 
vardır, İstihbarat Daire Başkanlığının eklerinde istemci ile ilgili detaylı bilgiler de var, bunlar ben 
çok anlamadığım için şimdi de… 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Arz etmeye çalıştım Ramazan Başkanım. Bu cihazlar 
tamamen aptal cihazlardır. 

SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Anladım. 
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Yani cihazların üzerinde hiçbir veri tutulmaz. Asıl 

veriler serverda tutulur, ana sunucularda tutulur. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Anladım. 
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TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: O da Trabzon’dadır. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Sayın Başkanım benim sorularım bu kadar. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Heyetin veya başkalarının sorusu varsa takdir sizin 

efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Var mı sorunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok Hakim Bey. 
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok. 
MAHKEME BAŞKANI:  Sanıklar müdafilerinden var mı sorusu olan? Ahmet İlhan gel. 

Ver mikrofonu. 
SANIK AHMET İLHAN GÜLER SÖZ ALDI: Hasan Bey, bu telefon sorgulamasıyla 

ilgili log tutmak ne demektir?
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Log tutmak kullanıcıların yaptığı işlemleri hangi 

telefonu sorguluyorsa o telefona ait kim, hangi tarihte, ne zaman bu işlemi yaptığını serverda 
tutulmasıdır. 

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Amacı nedir bunun, niye tutulur sizce, yani esas 
amacı nedir? 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Birden fazla amacı var bunun. Bir, kullanıcıların 
suistimalini engellemek için, iki, kullanıcıların performansını denetlemek için, üç, herhangi bir 
şekilde bir tahkikat olduğu zaman bu tahkikatta kullanmak için. Hatırladığım kadarıyla bunlardı. 

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Peki bu loglarla ilgili ben anladığım kadarıyla teknik 
anlamda root dediğimiz yani bu logları değiştirecek veya üzerinde çalışma yapacak yetkisi olan 
kaç kişi vardır sizin çalıştığınız birimde. 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Root dediğimiz bir yetki bilmiyorum ben. Nasıl tabir 
ettiniz önce ona bakmak lazım. Nasıl bir root onu bilmiyorum, yani yetkiden kastınız şayet... 
Burada makine ayrıdır, veri tabanı ayrıdır, kullanıcı tanımlama ayrıdır. 

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Ben şöyle sorayım, logların değişmesini, loglarda bir 
bilgiyi değiştirebilme yetkisi olan kimse var mı? Sorumu böyle sorayım daha doğrusu. 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Şöyle; böyle bir yetki tamamen kontrol edilebildiği 
için ayrı ayrı, aynı anda hem işletim sistemi yetkisine sahip olmanız lazım, sizin tabir ettiğiniz 
zannedersem o, root dediğiniz yetki, çünkü buradaki sistemler unique sistemlerdir, Windows 
sistemler değildir ve unique sistemlerde yetkiler ve kontroller tamamen ana yetkiye sahip olan 
kişidedir. Veri tabanı tarafından ayrıca bir yetki olması lazım, bir de program içerisinde 
yetkilendirme yapılması lazım. Üç ayrı kişinin olması lazım. 

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Yani bu üç ayrı kişi de olsa veya üçü tek kişi de olsa 
bu nerede olması lazım bu yetkilinin, yani sizin bulunduğunuz birimde mi yoksa başka bir yerde 
mi?

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Şimdi bizim bulunduğumuz birimde bunların hepsi 
ayrı ayrı kendi yetkileri vardır. Çünkü sistemi 7/24 saat esasına göre çalıştırmak için bunların 
hepsi kendi yetkileri, kendi kapsamındaydı. 

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Şimdi sorum şu; sizin logların tutulmasıyla ilgili 
söylemiş olduğunuz üç tane amaçtan özellikle birinci ve üçüncü, yani kim, hangi şeye, hangi 
amaçla bakıyor bir suistimalin önlenmesi, bir de bir tahkikat bir soruşturma olduğu zaman buna 
bir cevap verilmesi. Bütün kamu ve özel işletmelerde bu bilgi işlem anlamında bunların tutulma 
amacı da budur. Peki siz hem alt (??? Anlaşılamadı 52:24) 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Performans da önemli Sayın Müdürüm. 
SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Yok, performans… 
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TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Mesela sizler kendi…
SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Bizim konumuzu ilgilendiren…Hasan Bey…
TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Tam bilemiyorum ama sizler de yapıyordunuz 

hatırlarsanız o log kontrolleri tamamen Şube Müdürleri ve Müdürlerin yetkili kıldığı Müdür 
Yardımcıları, hatta Büro Amirlerine kadar vardı. 

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Şimdi ben performans kısmı konumuz olmadığı için 
orayı ayrı tuttum. Demek istediğim şey şu; loglar, sizin hem alt rütbelerde çalıştınız Bilgi İşlem’de 
hem Şube Müdürlüğü yaptınız, log bilgilerinin silindiğini, yani başka kurumlarda veya kendi 
kurumumuzda bu kadar başkanla da çalıştınız, log bilgilerinin silindiğine şahitlik ettiniz mi? 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Hayır şahitlik etmedim Müdürüm. 
SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Yani ben yanlış bilmiyorsam, bu soruşturma, 

kovuşturma esnasında Mahkemede konu oldu, yani log bilgileri iki defa, birisi log bilgisi, diğeri 
de ona benzer arşiv kayıtlarıyla ilgili bilgi İstihbarat Dairesinde tutanak tutularak silinmiş. Bu niye 
bunu soruyorum, bizi ilgilendiren tarafı şu, İstanbul’da, hani siz bunu yapan kişi değilsiniz, 
mutlaka sizin maiyetinizde veya da orada diğer çalışanlar bakmış ve bu bilgileri Ramazan 
Başkan’ın sorduğu şekilde cevaplandırmış olabilirler de...

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Evet.
SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Bu sorgulama yapıldığına dair elde bilgiler, kayıtlar 

vardı, bunlar bilirkişiler tarafından da tespit edildi. O dönemde log kayıtlarında hiç sorgu 
yapılmamış gibi bir cevap gelmişti. Biz beklerdik ki bu log kayıtları silinmesin ve bugün de bu log 
kayıtları üzerinden bunlara bakılabilsin yapılmış mı yapılmamış mı. Fakat log kayıtlarının 
silindiğini anlıyoruz. Onun için sordum ben size, yani log kayıtları normalde silinen (??? 
Anlaşılamadı 54:02) 

TANIK HASAN ÇOBANOĞLU: Şimdi şöyle, 56... Hayır şöyle, olayı o zaman şuna göre 
bakmanız lazım Sayın Müdürüm, 5651 Sayılı Yasa internetin ve internet kullanıcılarına yönelik 
takip edilen sistemlerde TİB kurulduktan sonra bir yasa çıktı ve tüm kamu kurum ve 
kuruluşlarıyla birlikte bütün özel şirketler de dahil olmak üzere bu logların belirli bir süre 
tutulması yönünde, o da 6 aylık bir zaman dilimi içerisinde tutulması yönünde karar alındı. Şimdi 
burada loglar denince sadece kullanıcı bilgileri olarak algılamamak lazım. Bizim İstihbarat 
Dairesinde siz de takdir edersiniz ki TİB’den günlük gelen veri miktarını bütün GSM 
operatörlerinin, yani bu Turkcell, Telsim, Avea, Vodafone ve sabit hatların, ankesörlerin tamamı 
günlük olarak İstihbarat Daire Başkanlığına aktarılmaktadır. Yani nedir bu? Kim, kimi ne zaman 
aramış, HTS kaydı dediğimiz bilgiler ve bu sistemlerde ciddi bir yoğunluk teşkil etmektedir ve 
TİB’de bu kapsamda kendisi ulusal ve uluslararası hukuk kapsamında 6 aylık bir süre içerisinde 
tutulmasına karar kıldıktan sonra İstihbarat Daire Başkanlığı kapsamında yapılan çalışmalarda, 
yani nedir bu, o dönemde zannedersem sizler de İstanbul Müdürüydünüz, bildiğim kadarıyla 
herkesin görüşü alınarak yönetmelik değişikliği oldu. Bu yönetmelik değişikliğinde de biz Daire 
olarak bunu 6 yıl değil de 1 yıllık bir süre içerisinde kalması yönünde karar alındı ve bu 
yönetmelikle de sabit. Bu yönetmelikten sonra hem Emniyet Genel Müdürlüğü, hem bildiğim 
kadarıyla Başbakanlık ve diğer kurumlarda kendi imkanları dahilinde 6 ay ile 1 yıl arasında bu log 
bilgilerinin tutulması yönünde karar kıldı ve en son bildiğim kadarıyla İstihbarat Daire 
Başkanlığında bu log bilgilerini 5 yıllık tuttuğunu zannediyorum, 5 ya da 8 yıl. Ha o dönem 
içerisinde sizin bahsettiğiniz dönem içerisinde zaten log kayıtları silinmemişti ve bu müfettişler 
tarafından da incelendiğini biliyorum. 

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Hasan Bey teşekkür ediyorum. Sayın Başkanım, bu 
bahsedilen loglar, anlaşılsın diye söylüyorum, birisi, üçüncü şahısların birbiri ile işaretleşmeleri, 
telefon konuşmaları vs ile ilgili kayıtlardı, bunlar tabiki 6 ayda bir silinir mahkeme kararı 
kapsamında ve medya hukuku kapsamında yapılır. Benim bahsettiğim log bilgisi şu efendim, 
bütün kamu kurumlarında tutulmaya  devam ediliyor, hiçbir kamu kurumunda silinmedi, yıllardan 
beri tutulmaktadır ve halen de tutuluyor, bu personelin, yetkililerin yetkisi çerçevesinde yapmış 
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olduğu işlemlerin logları, kastettiğimiz buydu, diğer bilgiler değil. Tabiki Hasan Bey o konuda 
haklı, onlar tabiki belli sürede silinir. Silinmemesi gereken, sorumluluk gerektiren, bizim burada 
da bahsettiğimiz kim bilgisayarında şifresi ile neye bakmış, bu konu silinmiş değildir. Hiçbir 
kurumda da silinmiyor ve şu an da halen devam ediyor. Ben bunu sormuştum, teşekkür ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet var mı başka tanık? 
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Var.
MAHKEME BAŞKANI: Kim var?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: İbrahim Pala.
MAHKEME BAŞKANI:  O da mı SEGBİS?  Öğleden sonraya kaldı o zaman talepler. 
(00:57:55 ile 00:58:30 arasındaki konuşmalar anlaşılamadı)
MAHKEME BAŞKANI: Öğleden sonra devam ederiz. Talepleri alacağım öğleden sonra. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: (??? 58:41 anlaşılamadı) 
MAHKEME BAŞKANI: Talep alacağım kısa kısa uzatmadan. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:04 itibariyle ara verildi. 
Sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. Fatma Betül Yeni, bir kısım sanıklar müdafii Av. 

Ahmet Çavuş'un geldikleri görüldü, yerlerine alındılar.
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:08 itibariyle devam olundu. 
Bu sırada sanık Ercan Gün müdafii  Av. Uğur Güner'in geldiği görüldü, yerine alındı. 

(14:23)
MAHKEME BAŞKANI: Katılan vekillerinden soruldu, talepleri var mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Şimdi İstanbul İl 

Emniyet Müdürlüğünün bir kısım görevlisinin tanık sıfatıyla ifadesine başvuruldu, tahkikat evrakı 
olarak düzenlendiği, 24 Şubat 2004 tarihinde düzenlendiği iddia edilen evrakta imzası olan 
kişilerden biri Özcan Özkan’dır, Özcan Özkan’ın da tanık olarak dinlenmesini talep ediyoruz. 
Yine cinayetin işlendiği tarihte İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürü 
olan Selim Kutkan’ın tanık olarak beyanının alınmasını talep etmekteyiz. Yine 17 Şubat 2006 
tarihli evrakın İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüne iletildiği tarihte İstihbarattan Sorumlu İl Emniyet 
Müdürü Yardımcısı olan ve birçok yerde beyanı alınmış olan Şammaz Demirtaş’ın ifadesinin 
alınmasını talep ediyoruz. Yine İstanbul İl Emniyet Müdürlüğünde görevli olan Volkan 
Altınbulak’ın ifadesinin alınmasını talep ediyoruz. Trabzon İl Jandarma Komutanlığında Hrant 
Dink cinayetine dair değerlendirmenin yapıldığı toplantıda bulunan kişilerden biri olan, ifadelerde 
de sıkça geçen bazı farklı tarihlerde ifadesi alınan Binbaşı Ali Oğuz Çağlar vardı, Binbaşı Ali 
Oğuz Çağlar’ın da tanık olarak ifadesinin alınmasını talep etmekteyiz. Bir de biz MİT İstanbul 
Bölge Başkanı Ahmet Köksoy’un tanıklığına başvurulmasını talep etmiştik geçen celse, MİT 
İstanbul Bölge Başkanlığı tanıklık konusunda ayrıntılı bilgi verilmesi talebinde bulunmuş. Biz 
geçen celse şifahi olarak sebeplerimizi izah etmiştik, fakat celse arası neden tanık olarak 
dinleneceğine dönük yazılı beyanlarımızı da bilahare ileteceğiz. Taleplerimiz şu an için bu 
kadardır. 

MAHKEME BAŞKANI: Yazdın değil mi Hakim Bey?
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Yazdım Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından soruldu talepler ve tutukluluk 

durumlarıyla alakalı. 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Eksik hususların giderilmesi 

talep olunur. Yine katılan tarafından talepleri yönünden, tanık dinlenmesi yönündeki talepleri 
yönünden takdir mahkemenindir. Tutuklu sanıkların üzerlerine atılı suç bakımından kuvvetli suç 
şüphesinin varlığını gösteren olgular bulunması, üzerlerine atılı suçların üst sınırı ve bu sebeple 
kaçma şüphesi bulunması ve söz konusu suçların katalog suçlardan olması nedeniyle tutukluluk 
hallerinin ayrı ayrı devamına karar verilmesi talep olunur. 

MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafilerinden var mı? Kendinizi tanıtın, sırayla. Kısa ve 
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özlü. 
SANIK ALİ ÖZ MÜDAFİİ AV.SEDAT KÜÇÜKYILMAZ: Şimdi ben dilekçe 

vermiştim, öncelikle onu tekrar ettiğimi belirtmek isterim. İkinci olarak, şunu söylemek istiyorum; 
17 Şubat 2006 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğüne merhum Hrant Dink’in öldürülmesiyle 
ilgili ihbar gitmiştir. Bundan 5 ay sonra Trabzon Jandarmasındaki İstihbarat Şubede görevli iki 
personele Coşkun İğci tarafından bu haberin verildiği, bunun da Metin Yıldız’a aktarıldığı, onun 
da Ali Öz’e söylediği ama Ali Öz tarafından herhangi talimat verilmediği, iddia konusu bu. Bunun 
dışında müvekkilin bu olayla ilgili hiçbir şeyi söz konusu değil. Bu durumun takdiri 
Mahkemenindir. Üçüncü olarak şunu söylemek isterim ki olayla ilgili birçok tanık, özellikle 
jandarmaya ilişkin bütün tanıklar dinlenmiştir, HTS kayıtları celp edilmiştir, bunlar da müvekkilin 
bu öldürme olayını gerçekleştiren veya muhbir olan kişilerle de herhangi bir bağlantısının 
olmadığı da ortaya çıkmıştır. Son olarak şunu söylemek isterim, müvekkil 15 Temmuz 2016 
tarihinde arandığını öğrenince tatilinde bulunduğu evinden çıkıp İstanbul’a gelmiş, teslim olmuş 
ve iki yıl, 23 aydır da tam tutukludur. Kaçma şüphesi bu itibarla yoktur. Kendisi emekli bir 
askerdir. Olaydaki dahli savunmamızda irdeleyeceğiz, hangi suça vücut verip vermediğini, hangi 
suçla alakalı olabileceğini belirteceğiz. Ancak ne 309’la ilgili ne de FETÖ üyeliği ile ilgili ne de 
darbeye kalkışma ile ilgili hiçbir fiilinin bulunmadığını da göz önüne alarak tahliyesine karar 
verilmesini talep ediyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Var mı başka? 
SANIK METİN YILDIZ MÜDAFİİ AV.ARİF ONUR KORKMAZ SÖZ ALDI: Sayın 

Başkan, Sayın Üyeler, müvekkilim 23 aydır FETÖ/PDY üyesi olmak şüphelisi olduğu için 
tutukluluk hali devam etmektedir. 

MAHKEME BAŞKANI: Kimdir müvekkil? Tanıtınız mı kendinizi?
SANIK METİN YILDIZ MÜDAFİİ AV.ARİF ONUR KORKMAZ: Sanık Metin 

Yıldız müdafii Av.Arif Onur Korkmaz. Müvekkilim Metin Yıldız 23 aydır FETÖ/PDY şüphelisi 
olarak tutukludur. Bu süreç incelendiğinde muhtemel bir görevi kötüye kullanma suçunun varlığı 
kabul edilse dahi bunun infazı tamamlanmış, şu anda resmi belgede sahtecilik suçunun infazı 
devam etmektedir. Bu anlamda tutukluluk tedbiri artık bir mahkumiyete dönüştüğü kanaatindeyiz. 
Öte yandan dün bir tanık dinlendi geçen günlerde, bir tanığımız dinlendi bu süreç içerisinde 
Hüsamettin Polat, kendisi yargılamanın başından beri 2007 yılından beri verdiği ifadelerde 
jandarmanın bu konuda ihmali olabileceğini söyledi. Hatta İl Jandarma Komutanı ile arasının 
bozuk olduğunu, kırgın olduğunu dile getirdi. Olaydan sonra kendisi ile ilgili olarak bakışlarının 
değiştiğini, bu yüzden emekli olduğunu söyledi. Ancak çok önemli bir şey daha söylediği 
kanaatindeyiz, jandarma yetkilileri hakkında bunları söyleyen Hüsamettin Polat kendisini de 
ortaya koyarak "Kendimin FETÖ’cü olmadığından ne kadar eminsem sanıklardan da bu kadar 
eminim" şeklinde bir cümle kullandı. Bu cümlenin özellikle bir dikkat edilmesini, dikkate 
alınmasını talep ediyoruz Sayın Başkan. Bir diğer husus, şu anda devletin iki kurumu birbiri ile 
çelişmektedir. Türk Silah Kuvvetleri’nde şu anda müvekkilim halen daha görevlidir. En son 701 
sayılı Kanun Hükmünde Kararname ile birlikte altı bine yakın askeriyenin TSK’nın personeli 
ihraç edilirken müvekkilim halen daha görevinin başındadır. Müvekkilimi yirmi beş yıldan fazla 
süredir tanıyan bu kurum müvekkilimin FETÖ’cü olmadığını düşünmektedir. İsteğimiz ve 
talebimiz Mahkemenizin de bu takdiri dikkate alarak müvekkilimin tahliye edilmesinden yanadır. 
Yine bir diğer husus Sayın Başkan, Savcılıkça kaçma şüphesinin varlığından bahsedildi ancak 
müvekkilimin ailesi halen daha devletin lojmanlarında yaşamaktadır. Takdir olunur ki hayatın da 
olağan akışı düşünüldüğünde kaçma şüphesi olan bir kişinin devletin lojmanlarında kalması çokta 
mantığa uygun gelmeyecektir. Son olarak Sayın Başkan, Ceza Muhakemeleri Kanununun 
102.maddesi ağır cezaya giren işlerde azami tutukluluk süresini iki yıl olarak düzenlemektedir. Bu 
iki yıllık süre önümüzdeki on beş gün sonunda sona ermektedir. Bu anlamda artık bu sürenin 
işletilmesini, mahkumiyete dönen tutukluluğun sona erdirilmesini, bu mağduriyetin giderilmesini 
istiyoruz. Mevcut iddianamede genellemeler ve tümevarımlar dışında FETÖ/PDY üyeliğine 
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ilişkin bir delil olmadığı gibi geçen iki yıllık sürede de yeni deliller sunulamamıştır. Bu 
doğrultuda salt katalog suç olması sebebiyle tutukluluğun devamının CMK 100.maddenin ruhuna 
aykırı olduğu kanaatindeyiz. Biz bu sebeplerle öncelikle tahliyesini talep ediyoruz. Bir de vermiş 
olduğumuz dilekçede belirttiğimiz üzere Giresun Bölge Jandarma Komutanlığına ve Jandarma 
Genel Komutanlığına müzekkere yazılarak bahsi geçen haber kayıt bildirim formunun aslının 
istenmesini talep ediyoruz. 

 MAHKEME BAŞKANI: Evet. Başka? 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİİ AV.İLKAN KOYUNCU SÖZ ALDI: Sayın 

Başkanım, çok uzatmayacağım, ancak birkaç dakikanızı alacağım müsaadenizle. Öncelikle 11 
Temmuz 2018 tarihli dilekçemizi aynen tekrar ediyoruz. Hem tahliye talebidir hem de Sayın 
Mahkemenin bir önceki ara kararında tanık bildirmek için tarafımıza süre vermişti, o hususta 
tanıkları bildirdik. Çok kısaca o konuda da bir izahat yapmak isterim. Malumunuz Ercan Gün bir 
gazetecidir, halen Fox TV’de çalışmaktadır. Burada yargılanmasının sebebi söz konusu 
görüntüleri servis etmek ve Türk Silahlı Kuvvetlerini güya yıpratmaktır. Şimdi bizim 
bildirdiğimiz tanık listesinde Ercan Gün Samsun’a niye gitmiştir, kim göndermiştir, gerçekten 
FETÖ mü göndermiştir, yoksa TGRT  Fox çalışanları mı göndermiştir, o konuda bir takım kişiler 
var. Görüntülerin kargo ile geldiği konusunda müvekkilimizin savunması vardı. TGRT Fox 
zamanından beri çalışan güvenlik müdürü var ve yine Samsun’da onunla beraber olan kameraman 
var. Sayın Heyetiniz dilerse listeyi genişletebilir, çünkü iddianamenin iadesi kararında da 
dinlenmesi gereken kişiler olduğunu söylemişlerdi. Biz bu kişilerle başladık, Sayın Heyetiniz 
başkalarını isterse biz de hazır edebiliriz, Sayın Mahkemeniz tabiki davet edebilir. Şimdi Sayın 
Başkanım tahliye bizim için çok önemli değil. Neden değil? Çünkü Ercan Gün zaten başka suçtan 
tutuklu. Sayın iddia makamı kaçma şüphesi dedi, tutuklu olan müvekkilimiz bugün eve gitme 
şansı yok,  yani siz tahliye etseniz de durumunda bir şey olmayacak, SEGBİS’te orada oturuyor, 
Silivri 9 Nolu’da yatmaya devam edecek. Dolayısı ile benim temel talebim tahliye değil, bir 
hukuki problem var bu dosyada, daha önceki celselerde meslektaşlarım dile getirdi Ercan Gün 
müdafileri, ben yinelemek istiyorum ve Sayın Mahkemenizden de hukuki problem olduğu için bu 
çelişkiyi gidermenizi talep ediyorum efendim. Tahliye ederek giderebilirsiniz, ek savunma alıp 
üyeliğe çevirerek giderebilirsiniz ama bir şekilde giderilmesi lazım, çünkü sürekli problem olarak 
karşımıza çıkıyor. Şimdi Ercan Gün sizin yargılamanızın devam ettiği dosyada örgüte üye 
olmamakla birlikte yardım etme suçundan tutuklu, iki sene oldu. Yine Ercan Gün aynı örgüte üye 
olmaktan da tutuklu, 8 ay oldu, aynı örgüt. Şimdi diğer tutuklamada Bylock iddiası var, MİT 
Müsteşarı'nın ifadeye çağrılmasıyla alakalı bir dosya, bir tanıklık sebebi ile bu noktalara geldi o 
dosya da, bugün gazetelerde okuduğumuz operasyon yapılmış, bugün 24-25 kişi gözaltına alınmış, 
anladığımız kadarıyla o soruşturma daha sürecek ve dolayısı ile Ercan Gün zaten, ben mesleki 
olarak soruşturmada bu dosyalarda bir tahliye kararı görmediğim için uzunca bir süre o dosyadan 
tutuklu kalacak. Ama celse arasında HTS kayıtları geliyor, Bylock ile ilgili belgeler mahkemenize 
geliyor, benim müvekkilim burada örgüte yardım etmekten yargılanıyor, suçlama konusunda 
Bylock iddiası yok. kaldı ki zaten suç tarihi 2008, Bylock diye bir teknoloji yok, öyle bir isnat yok 
ama burada buna cevap verecek miyiz vermeyecek miyiz, diğer soruşturma ne olacak, biz bunları 
hukuken bilemiyoruz. Dolayısı ile öncelikle bu problemin çözülmesini talep ediyoruz. Ya burada 
ek savunmasını alalım üyeliğe çevirelim, diğer ben Savcılığa gideyim, anlatayım…

MAHKEME BAŞKANI: (??? 12:22 anlaşılamadı) aşamada yapılır Avukat Bey.
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİİ AV.İLKAN KOYUNCU: Soruşturma süreceği 

efendim diğer soruşturma, onu kestiremiyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? 12:26 anlaşılamadı) 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİİ AV.İLKAN KOYUNCU: Şimdi efendim diğer konu, 

Ercan Gün örgüte yardım etmekten, Sayın Savcımız mütalaasında söyledi iddia makamı, her 
görüşe saygılıyız ama suçun üst sınırı, katalog suçlardan olması ve kaçma şüphesi müvekkilimiz 
Ercan Gün için bir tutukluluğun devamı gerekçesi değil, örgüte yardım etme sebebiyle. Yine 
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başka suçtan tutuklu olması sebebiyle yine değil. Sayın Mahkemenizden biz en azından şu anda 
bu hukuki problemi gidermek adına tahliye edilmesini, çünkü tahliye olduğu takdirde en azından 
diğer soruşturma devam ettiği için takipsizlik alır vs alır, burada da yargılama devam ediyor, en 
azından hem örgüte üye olmaktan hem de aynı örgüte üye olmamakla beraber yardım etmekten 
tutuklu olmayacak. En azından bu  sorunu çözeceğiz diye ümit ediyorum. Bu konuda da takdirleri 
Mahkemeye bırakıyorum efendim.

SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ SÖZ ALDI: 
Oturarak yapabilir miyim? Ramazan Akyürek müdafii Av.Fatma Betül Yeni. 

MAHKEME BAŞKANI: Zorunlu müdafi miydi Avukat Hanım? 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Hayır. 

Efendim müvekkil huzurdaki dosya kapsamında yaklaşık dört yıldır yargılanmakta ve üç yıldır 
tutuklu bulunmaktadır, hatta üç yılı aştı. Dosyanın temelindeki iddia  19 Ocak 2007 tarihinde 
merhum gazeteci Hrant Dink’in öldürülmesinde müvekkilin de ihmali veya icrai olarak dahli 
bulunduğu. Bu konuda müvekkile birçok eylem atfedilmiş, ben şimdi bu eylemlere kısa kısa 
açıklamalar getireceğim ve sonrasında tahliye talebimi yapacağım. Şöyle; tutukluluk üç yılı 
geçtiği için hani siz kısa kesin dediniz ama biraz önce yani tutukluluğa nazaran inanın çok 
vaktinizi almayacağım. Öncelikle açıklamalara geçmeden şunu söylemek istiyorum; Aralık 2003 - 
Mayıs 2006 tarihleri arasında müvekkil Trabzon Emniyet Müdürlüğü, Mayıs 2006 – Ekim 2009 
tarihleri arasında İstihbarat Daire Başkanlığı yapmıştır. Gazeteci Hrant Dink öldürüldüğünde 
müvekkil İstihbarat Daire Başkanıdır. Müvekkile ilişkin iddialardan biri Yasan Hayal ve grubuna 
operasyon yaptırmaması. Yasin Hayal’in Hrant Dink’e karşı ses getirecek eylem yapma 
düşüncesinde olduğunu  belirten F4 raporundaki bilgi İstihbarat Şubesinin yardımcı istihbarat 
elemanı kaynaklı olarak elde ettiği istihbari bir bilgidir. 2559 Sayılı PVSK’ya göre istihbari 
bilginin değerlendirilmesi, paylaşımı, operasyona dönüştürülmesi İstihbarat Şube Müdürlüğü 
inisiyatifindedir. Hrant Dink’e yönelik istihbaratın ilk alındığı 17 Şubat 2006 tarihinde müvekkilin 
İstihbarat Dairesi Başkanlığına atandığı 8 Mayıs 2006 tarihine kadar geçen 2,5 aylık süre içinde 
müvekkile, yardımcı istihbarat elemanı kaynaklı ve oldukça hassasiyet gerektiren bu bilginin 
operasyona dönüştürülecek kadar olgunlaştırıldığına dair hiçbir bilgi arz edilmemiştir. Operasyon 
yapılması gerektiğine yönelik hiçbir bilgi arz edilmediğinden müvekkilin kendi kanaatiyle ve 
sadece yardımcı istihbarat elemanından elde edilen, doğruluğu ve kesinliği teyit edilmemiş 
bilgiden hareket ederek operasyon yaptırması kanunen ve teamülen mümkün değildir. Özellikle 
dikkat edilmesi gereken konu şu, Mcdonalds’ın bombalanmasından sonra Yasin Hayal’in 
izlenmesi gerektiğini belirten ilk üst düzey yönetici müvekkildir. Müvekkilin talimatı üzerine bu 
şahıs takibe alınmış, şahıs hakkında bilgi vermesi amacıyla da yanına yardımcı istihbarat elemanı 
yerleştirilmiştir. Bu şahsın Dink’e yönelik eylem yapacağı bilgisine ilk kez müvekkilin talimatı 
üzerine yapılan çalışmalar ile ulaşılmıştır. Ayrıca bu bilgi müvekkil tarafından gereği için İstanbul 
İstihbarat Şubesine, bilgi için de İstihbarat Daire Başkanlığı’na resmi yazı ile bildirilmiştir. Yani 
müvekkil yardımcı istihbarat elemanı kaynaklı bu bilgiyi görevli ve yetkili tüm makamlara derhal 
iletmiştir. Mahkemenin malumu olduğu üzere müvekkile isnat edilen suçlamalardan biri 
müvekkilin cinayete dahli bulunduğudur. Burada sorulması gereken soru şudur;  merhum Hrant 
Dink’e yönelik cinayet planlamasında bulunan bir şahsın eylem yapabileceği ihtimali ile Yasin 
Hayal’i resmi olarak takibe aldırması mümkün müdür? Yasin Hayal’in eylem planladığı bilgisini 
ilgili birimlere iletmesi mantıklı mıdır? Müvekkilin merhum Hrant Dink’e karşı bir kastı olsa 
eylem yapılma ihtimali bilgisini bir yıl öncesinden yetkili ve görevli makamlara haber vermesi 
düşünülebilir mi? Müvekkilin merhum Hrant Dink’i öldürtme gibi bir kastı olsaydı bunu resmi 
kayıtlara kendi imzası ile dökmesi beklenir miydi? Açıkça görüldüğü üzere müvekkil elde ettiği 
bilgiyi görev, yetki ve sorumlulukları dahilinde yetkili ve görevli mercilere derhal iletmiş, 
bilgiden sonra Trabzon Emniyet Müdürlüğü yaptığı 2,5 aylık süre içinde de Yasin Hayal’i düzenli 
olarak takip ettirmiştir. Müvekkil bu olayda hiçbir ihmal göstermediği gibi cinayete yönelik 
kastının olmayacağı da aşikardır. İstihbarat Daire Başkanlığı’nın Trabzon’a operasyon yapması, 
İstanbul’a da Hrant Dink’e koruma verdirmesi için bilgi vermesi gerektiği halde bu eylemleri bu 
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şeyleri yapmadığı iddiasına ilişkin olarak, müvekkil açısında hukuki ve yasal bir dayanağı yok bu 
iddianın. Şöyle; müvekkil ilk istihbari bilgiyi aldığı 17 Şubat tarihinde Trabzon Emniyet 
Müdürü'dür. Bu bilginin İstihbarat Daire Başkanlığına iletilmesinden üç ay sonra İstihbarat Daire 
Başkanı olmuştur. Bilginin alındığı zamanki İstihbarat Daire Başkanı Sabri Uzun’dur. Eğer bu 
noktada bir sorumlu olacaksa bu zaman ve mantık itibariyle müvekkil olamaz. İlk istihbari 
bilginin alındığı tarihte müvekkil İstihbarat Daire Başkanı'nın yapması gereken eylemlerden 
sorumlu tutulmaktadır. Ancak bırakın bunu hukuki çerçevede açıklamada, mantıkla ve izanla 
açıklanabilir bir tarafı dahi bulunmamaktadır. Zira bu istihbari bilgiyi elde eden ve imzalayıp 
ilgililere gönderen müvekkildir, bilgiyi alıp gereğini yapmayan değil. Burada müvekkil Trabzon 
Emniyet Müdürü sıfatıyla gönderdiği bilginin, İstihbarat Daire Başkanı sıfatıyla gereğini 
yapmadığı iddiasıyla suçlanmaktadır. Müvekkil aynı anda hem Trabzon Emniyet Müdürlüğü hem 
de İstihbarat Daire Başkanlığı görevini yapıyormuş gibi sorumlu tutulmaktadır. Müvekkil 
İstihbarat Daire Başkanı olduktan sonra kendisine Hrant Dink ile ilgili hiçbir bilgi arz 
edilmemiştir. Haliyle müvekkilin olmayan bilgileri eyleme dökmesi de mümkün değildir. 
Müvekkile Hrant Dink ile ilgili hiçbir bilgi arz edilmemesine rağmen müvekkil İstihbarat Daire 
Başkanı olduktan sonra 12 Ekim 2006 tarihinde C Şube Müdürlüğü tarafından hazırlanan ve 
Ermeni vatandaşlarının tehdit algısı ve güvenliği konusunda müteyakkız olunmasına yönelik bir 
tamimi 81 ile göndermiştir. Müvekkilim üzerine düşen görevi fazlasıyla yerine getirmiştir. 
Müvekkilin yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel ile telefonda ve yüz yüze konuştuğu iddia 
edilmektedir dosya kapsamında, ancak bu iddianın gerçeği yansıtmadığı açıktır. Erhan Tuncel’in 
Emniyet İstihbarat Şubesinde ve Jandarmada kimlerle görüştüğü hem kendisinin hem de ilgili 
personelin ifadelerinde mevcuttur. Üstelik dosyadaki HTS kayıtlarında hiçbir görüşme 
gerçekleşmediği açıkça anlaşılmaktadır. Müvekkilden olmayan bir şeyin olmadığını ispat etmesi 
istenmektedir. İddia makamı ise müvekkilin Erhan Tuncel ile görüştüğüne dair hiçbir delil 
sunamamıştır. Bu iddia gerçeği yansıtmamaktadır. Cinayet sonrası İstanbul Emniyet Müdürü 
Celalettin Cerrah’a cinayetle ilgili bilgi vermediği iddiasına ilişkin olarak şöyle bir iddia var, polis 
memuru Muhittin Zenit vasıtasıyla yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel’e ulaşarak Hrant 
Dink eylemine ilişkin bilgileri teyit etmesine rağmen denilerek müvekkilin Ogün Samast ismi dahi 
cinayetle ilgili tüm detayları bildiği, ancak İstanbul Emniyet Müdürü ve personelinden sakladığı 
iddia edilmektedir. Müvekkilin aklındaki tek isim Yasin Hayal’dir. Cinayet sonrasında C Şube 
Müdürü Ali Fuat Yılmazer’in bu ismi kendisine hatırlatması üzerine müvekkil bu şahsın 
bulunması yönünde talimat vermiştir. Burada dikkat edilmesi gerekir ki eğer müvekkilin cinayette 
bir dahli olsaydı veya cinayetin açığa çıkmasını engellemek isteseydi dikkatleri Yasin Hayal ismi 
üzerine toplamaz, açıktan talimat vermezdi. Bu husus müvekkilin cinayeti çözmek saikiyle 
hareket ettiğinin açık bir göstergesidir. Bu şahsa ulaşılması amacıyla polis memuru Muhittin Zenit 
eski yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel ile görüşmüştür. Muhittin Zenit, Erhan Tuncel’den 
Ogün Samast ismini öğrenememiş, cinayetin Yasin Hayal tarafından işlenmediği yönünde bilgi 
almıştır. Erhan Tuncel’in gerek Muhittin Zenit ile konuşmasında gerekse Trabzon İstihbarat Şube 
personeline Ogün Samast ismini vermediği, Yasin Hayal’in de cinayetle ilgisi olmadığı ve 
Trabzon’da olduğunu belirttiği hem kendi ifadelerinde hem de ilgili personelin ifadelerinde ve 
tutanaklarda kayıtlıdır. Dolayısı ile müvekkilin diğer şahıslardan önce Ogün Samast ismini bildiği 
ve Yasin Hayal’in cinayetle ilişkisini öğrendiği iddiası desteksiz, kanıtsız ve haksız bir isnattan 
başka bir şey değildir. Müvekkil, Ogün Samast’ın ilk kez 19 Ocak 2007 gecesi İl Emniyet Müdürü 
Celalettin Cerrah yurt dışından döndükten sonra olay mahallindeki kameralardan elde edilen 
görüntüler kriz merkezinde herkese gösterildiğinde görmüştür. Ogün Samast ismine de Yasin 
Hayal ve Erhan Tuncel ile ilişkilerine de ilk kez eylemden sonraki adli tahkikat neticesinde vakıf 
olmuştur. Dolayısı ile müvekkilin kendisinin de bilmediği bir bilgiyi gizlemesi mümkün değildir. 
Müvekkil yalnızca Yasin Hayal ismini bilmektedir. Zira bu isme ilişkin uyarıyı da bizzat 
müvekkil olaydan on bir ay önce İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne göndermiştir. Şubat 
2006’da Şube Müdürü Ahmet İlhan Güler yazıyı görmüş, paraflamış, yardımcısı cinayet gününde 
şube müdür vekili olan Bülent Köksal da yazıyı paraflamış ve üzerine önemli notu düşmüştür. 
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Şunu önemle belirtmek gerekir ki İstihbarat Daire Başkanı olan müvekkilin idari mevzuat gereği 
İstanbul Emniyet Müdürü Celalettin Cerrah’a bilgi verme gibi bir görevi yoktur. Ayrıca 
İstanbul’da yani Celalettin Cerrah’ın asayişinden sorumlu olduğu bir yerde yaşayan kişinin 
koruma altına alınması yönünde tavsiye, emir ve talimat vermek de müvekkilin görev ve yetki 
alanında değildir. Zira bu şahsı korumak mevzuata göre açıkça vali ve İl Emniyet Müdürünün 
görevidir. Zaten görevi gereği çoktan bilgisi olması ve önlem alması gereken Celalettin Cerrah’a 
ve adli makamlara bilgi vermemesinin sorumlusu müvekkil değil İstanbul İstihbarat Şube Müdürü 
Ahmet İlhan Güler’dir. Ahmet İlhan Güler, mahkemenizdeki sorgusu sırasında cinayet sonrası 
Yasin Hayal’in Trabzon’da olduğundan haberleri olduğunu, ancak Ogün Samast’ın ifadesinden 
sonra  cinayetin Yasin ile ilişkisini öğrendiklerini, bu aşamadan sonra İl Emniyet Müdürü'ne bilgi 
verdiğini bizzat kendisi söylemiştir. Cinayet sonrası bile il İstihbarat Şube Müdürü soruşturma 
makamlarına ve İl Emniyet Müdürü'ne bilgi vermediğini ifade etmektedir. Ancak bu kadar açık 
ikrar ve klasörler dolusu delile rağmen zaten çoktan bilgisi olması gereken İl Emniyet Müdürü 
Celalettin Cerrah’a bilgi vermedi diye o ilin İstihbarat Şube Müdürü Ahmet İlhan Güler değil de 
İstihbarat Daire Başkanı müvekkil Ramazan Akyürek yargılanmaktadır. Cinayetten sonra ihmali 
olduğu bilinen ve bundan kurtulmaya çalışan İstanbul Emniyet Müdürü Celalettin Cerrah, 
müvekkil İstanbul’dan Ankara’ya geldikten sonra mesai saatlerinde müvekkili aramış, 
Trabzon’dan İstanbul’a müvekkilin imzası ile gönderilen 17 Şubat 2006 tarihli eleman Erhan 
Tuncel’den alınan ve Yasin Hayal’in Hrant Dink’e yönelik eylem bilgisini içeren evrakın imha 
edilmesini istemiştir. İmha edilmezse herkesin başının belaya gireceğini söylemiştir. Bu 
konuşmaya Başkan Yardımcısı Vedat Yavuz, C Şube Müdürü Ali Fuat Yılmazer, Personel Şube 
Müdürü Coşgun Çakar ve Yardımcısı Aydın Patan şahittir. Müvekkin bu isteği reddetmesi 
nedeniyle ihmali ortaya çıkacak olan Celalettin Cerrah olayı saptırmak ve müvekkili zan altında 
bırakmak amacıyla kendisine müvekkil tarafından kasten bilgi verilmediğini iddia etmektedir. 
Kabul edilebilir ve mantıkla açıklanabilir olmayan bu iddianın aksi dosyadaki belgelerle şüpheye 
yer bırakmayacak şekilde kanıtlanmıştır. Mülkiye Müfettişi Şükrü Yıldız’a log kayıtlarıyla ilgili 
yanlış bilgi verildiği iddiası: Soruşturma yapan Mülkiye Müfettişi'ne Yasin Hayal’e ait telefon ile 
ilgili cinayet tarihine kadar İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından teknik bir çalışma 
yapılmadığının log kayıtlarından anlaşıldığı bilgisini vererek müvekkilin sahte resmi belge 
düzenlediği iddia edilmektedir. Bu iddia mevcut olmasına rağmen log kayıtları üzerinde bu tetkiki 
yapan ve yazıyı hazırlayan hiçbir yönetici ve teknik personelin ifadesine müracaat edilmemiştir. 
Ayrıca dosyada Bakanlıkça Mülkiye Müfettişi Şükrü Yızdız’a verilen cevabi yazıdaki rapordaki 
bilginin doğruluğunu teyit eden 2009 yılında alınmış bir bilirkişi raporu mevcuttur. Söz konusu 
iddia 2008 yılındaki eksik bilirkişi raporu doğrultusunda kaleme alınmıştır. 2008 yılındaki 
inceleme yalnızca İstanbul’daki ilgili personelin bilgisayarında yapılmıştır. Ayrıca rapor tanzim 
edilene kadar bilgisayar taraf olan personelin müdahalesine açıktır. 2009 yılında tekrar bir rapor 
alınmıştır, hem İstanbul’daki personelin bilgisayarı hem de Başkanlık sistemleri üzerinde 
inceleme yapan 2009 yılındaki rapor müvekkilin imzaladığı evrakın doğruluğunu tespit etmiştir. 
Müvekkilin sahte belge düzenlemediğini ve müfettişe doğru bilgi verdiğini kanıtlayan bilirkişi 
raporuna ne hikmetse hiç yer verilmemektedir. İddia makamı yalnızca aleyhe olan hususları 
toplamakla kalmamakta, lehe olan ve dosyada halen bulunan belgeleri de ısrarla göz ardı 
etmektedir. Eklemek gerekir ki Mülkiye Müfettişi Şükrü Yıldız daha önceki beyanlarında ve salı 
günü duruşmada bir soru soruldu, oradaki beyanında jandarma tarafından kendisine baştan beri 
yanlış bilgi verildiğini ifade etmiş, buna rağmen müvekkil hakkında böyle bir ibare 
kullanmamıştır. Zira müvekkil hiçbir zaman gerçeğe aykırı beyanda bulunmamıştır. Bilirkişi Polis 
Başmüfettişi Levent Yarımel’in taleplerini içeren 16 Şubat 2008 tarihli yazı ile İstihbarat Daire 
Başkanlığına başvurduğu, ancak müvekkilin bazı personelin sorumluluklarını gizlemek için bu 
taleplerini yerine getirmediği ve yazıyı da kayıtlardan yok ettiği, F3 ve F4 raporlarını ve log 
kayıtlarını vermediği iddia edilmiştir. Sözkonusu iddianın gerçeği yansıtması mümkün değildir. 
Öncelikle belirtmek gerekir ki İstihbarat Daire Başkanlığında adli ya da idari müfettiş taleplerine 
ait resmi evrakların kabulü ve gereğini yapmak her zaman T Şubesinin görevidir. Dolayısıyla söz 
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konusu evrakın direkt muhatabı müvekkil değildir. Yani müvekkilin ilgili evrakın yok edilmesine 
müdahil olması mümkün değildir. Müvekkilin evrakın yok edilmesine ilişkin bir talimatının 
olduğu veya bir çalışma yaptığına ilişkin de dosyada tek bir satır dahi delil yoktur. Bunun aksine 
12 maddelik talebe ilişkin evrakın tüm gereklerinin yapıldığı dosyada açıktır. Talep yazısın 
yönetmelik, yönerge, talimat yazıları ile F3, F4 raporları hemen Başkanlıkça  karşılanmış, ayrıca 
8.maddedeki talepleri de çok seri bir şekilde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünce temin 
edilmiştir.  Hrant Dink konusuyla ilgili çalışmaların log kayıtları…

MAHKEME BAŞKANI: Daha var mı Avukat Hanım, okuyacak mısınız böyle sayfalarca?
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Biraz daha 

var, biraz daha var. 
MAHKEME BAŞKANI: Esasa ilişkin giriyor ve zaten (??? 28:46 anlaşılamadı) 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Yok esasa 

ilişkin değil, şöyle; tutukluluk gerekçelerinde zaten…
MAHKEME BAŞKANI: (??? 28:49 anlaşılamadı) anlatacaksanız anlatın. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Yok yok, 

tamamdır. Az kaldı. 
MAHKEME BAŞKANI: Avukat Hanım, yok yok falan ne biçim... Burada ben karar 

veririm ne kadar konuşulacağına, ne yapılacağına.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Ama bizim 

savunma…
MAHKEME BAŞKANI: Yok yok nedir? 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Daha fazla 

uzamayacak manasında yok yok dedim.
MAHKEME BAŞKANI: Okuyorsunuz Avukat Hanım, sunarsınız biz de okuruz. 

Anlatmıyorsunuz siz şu an ve esasa ilişkin savunma almıyorum ben, sadece tahliye talebiyle 
alakalı beyanları…

SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Tamam ama 
tahliyemize ilişkin…

MAHKEME BAŞKANI: Bunlar defalarca tekrarlandı.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Şöyle; 

tutukluluk gerekçesinde ileri sürülen iddialar bunlar. 
MAHKEME BAŞKANI: Tahliye talebinde baştan alırsak işimiz var bizim. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Ama 

tutukluluk gerekçesinde aynısı, bu iddialar…
MAHKEME BAŞKANI: Toparlayalım. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ: Tamamdır. 

Siz bizim ama savunma hakkımız var şu anda. Siz buna müdahale ederek bunu engelliyorsunuz. 
Kayıtlara böyle geçsin. Toparlıyoruz.

MAHKEME BAŞKANI: 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AV.FATMA BETÜL YENİ:  Geçsin. Bu 

rapor gereği müvekkil tarafından yerine getirilmiştir. Bu 11 ve 12 nolu F3 raporlarına ilişkin 
iddialar, şöyle; Erhan Tuncel’in verdiği ifade ile saklandığı iddia edilen 11 ve 12 nolu F3 
raporlarının birbirine paralel olduğu, bu nedenle raporların gizlendiği, Erhan Tuncel’in Trabzon 
İstihbarat Şubesi personeline tetikçi Ogün ismini de verdiği son F3 raporundan 28 gün sonra 
elemanlıktan çıkarıldığı iddiası var. Bu iddiaya ilişkin olarak da dosyada bulunan deliller ve 
ifadeler iddianın tam aksi yöndedir. 11 ve 12 nolu F3 raporlarına ek olarak bir de F4 raporu 
düzenlenmiştir. Trabzon’da rapor düzenleyen tüm görevliler 11 ve 12 F3 raporuna ek F4 raporu 
düzenlemediklerini beyan etmişlerdir. Her iki raporda da imzası bulunan şahıs İl Emniyet Müdürü 
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Reşat Altay’dır. Reşat Altay imzalı resmi yazının hem konu bölümünde hem ekler bölümünde 
yalnız F3 raporu olduğu yazılıdır. Bu, İstihbarat Daire Başkanlığının 02/10/2005 tarihli İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığına muhatap 12 nolu F3 raporu konulu yazısında da F4 raporundan 
bahsedilmemektedir. Ergenekon ve Balyoz soruşturmalarını başlatma amacıyla 2005 yılından 
2007 yılına kadar Hrant Dink’in ölümünün beklendiği iddiası var dosyada. Bu iddiaya ilişkin 
olarak şöyle bahsedeceğim kısaca, Ahmet İlhan Güler’in görev değişikliği konusunda, zaten 
dediğiniz gibi daha önce de ifade edildi ancak şöyle; Alparslan Arslan ilk Cumhuriyet Gazetesini 
bombalamış, daha sonra bir hafta sonrasında Danıştay saldırısını gerçekleştirmiş ve bu olaylar 
sonucunda Ahmet İlhan Güler’in görev değişikliği gündeme gelmiş ve müvekkil, Ahmet İlhan 
Güler’e görev değişikliğini bildirmiş, istediğini seçebileceğini bildirmiştir. Hrant Dink’in 
öldürülmesinin beklendiği iddiasına ilişkin olarak şu soruları sormak istiyorum, sonrasında 
bitireceğim. Müvekkil cinayeti beklediği için mi olaydan 11 ay önce hem İstanbul İstihbarat Şube 
Müdürlüğünü hem de İstihbarat Dairesi Başkanlığını bilgilendirmiştir? Müvekkil cinayeti 
beklediği için mi 12/10/2006 tarihinde Ermeni vatandaşlara yönelik tehdide karşı dikkatli 
olunmasına ilişkin 81 ile tamim göndermiştir? Müvekkil cinayeti beklediği için mi cinayetin 
hemen akabinde resmi kanallarla Yasin Hayal’in bulunması ve araştırılması talimatını vermiştir? 
Müvekkil cinayeti beklediği için mi F3 ve F4 raporlarını yetkili her makamla paylaşmıştır? 
Açıkça ortadadır ki Hrant Dink’e yönelik Yasin Hayal tarafından bir eylem yapılabileceği 
ihtimalini ilk kez müvekkil dile getirmiştir ve bu noktada önlem alınması için gerekli yerlere 
gerekli yazıları müvekkil yazmıştır. Müvekkilin bu dosyada herhangi bir görevi ihmal ya da iddia 
edilen diğer konularda herhangi bir ihmali, kusuru söz konusu değildir. Bu gerçeğe aykırı iddialar 
nedeniyle müvekkil 3 yıldır bu dosyada tutukludur. Ben bir de şunu söylemek istiyorum, 
müvekkil FETÖ/PDY bu silahlı terör örgütü yöneticisi olduğu iddiası bu dosyada da geçiyor, 
Ankara 4. Ağır’da bir dosyamız var, Ankara 14.Ağır’da bir dosya daha var, esaslarını da 
verebilirim, Ankara 4. Ağır’daki 2015/208, Ankara 14. Ağır Ceza’daki 2017/120. Aynı iddialarla 
oralarda da dosyalarda yargılama yapılıyor. Bu dosya için, bir aydının öldürülmesi söz konusu bu 
dosyada, üzerinden 11 yıl geçmiş, halen failleri bulunamamış cinayetin. Yani Bylock, Bank Asya, 
gizli tanık, FETÖ işte üyelik, yöneticilik, bu iddialar bu dosyayı sulandırmaktadır. Bunlara ilişkin 
evrakların bu dosyadan çıkarılıp mükerrer yargılama olmasına rağmen Ankara 4, Ankara 14’e 
gönderilmesi talebimiz var. Bir de tahliyemizi talep ediyoruz. 

SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV.METİN ATAMIŞ SÖZ ALDI: Hakim 
Bey müvekkil gözaltına alındığı sırada görev başında ve o sırada beylik tabancasına da el 
konuluyor. Birinci olarak bu beylik taba… Kendisi halen görevine devam etmektedir, emanette 
bulunan silahın kendisine teslimini talep ediyoruz. Bir de uzun…  

MAHKEME BAŞKANI: Tahliye etmişiz işte silahı ne yapacak? Bir de silah mı 
istiyorsunuz?

SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV.METİN ATAMIŞ: Peki kalsın o zaman 
Hakim Bey. Yani görevde olduğu için…

MAHKEME BAŞKANI: (??? 34:44 anlaşılamadı) bin lira iki bin lira yahu. 
SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV.METİN ATAMIŞ: Peki onu ben 

karşılayayım o zaman. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? 34:47 anlaşılamadı) 
HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV.METİN ATAMIŞ: Görev tabancası, beylik 

tabancası. Vareste talebinde bulunmayayım o zaman. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? 35:00 anlaşılamadı)
HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV.METİN ATAMIŞ: Tek dosyası var zaten. 
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK MÜDAFİİ AV.MEHMET EMİN UÇBAĞLAR SÖZ 

ALDI: Başkanım benim müvekkilim hukuk fakültesinde okuyor ve bu yargılamanın sürdüğü süre 
boyunca da biraz mağduriyeti söz konusu, bu nedenle…

MAHKEME BAŞKANI: (??? 35:19 anlaşılamadı) 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 12/07/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK MÜDAFİİ AV.MEHMET EMİN UÇBAĞLAR: Mustafa 
Küçük. Dördüncü sınıfta, Kıbrıs’ta olduğu için yurtdışına çıkış yasağı olmadığı halde yurt dışına 
çıkamıyor ve derslerine gidemiyor. Geçen celselerde de biz  tefrik talebinde bulunmuştur. Çünkü 
mevcut dosyadaki mevcut delil durumuna bakıldığında bu suçla isnat edilebilecek ya da herhangi 
bir delil mümkün  değildir. Bu nedenle öncelikle tefrik talebimiz var ve beraat etmesi konusunda 
ve bir de müvekkilimin tayini Erzurum’a çıkmıştır, 16’sından itibaren artık Erzurum İl 
Jandarma’da görev yapacaktır, vareste tutulmasını talep ediyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Var mı başka sanık müdafileri? Sanıklardan alalım. 
SANIK METİN YILDIZ SÖZ ALDI: Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme Heyeti, Dink 

cinayetine ilişkin açılan soruşturma kapsamında 29 Temmuz 2016’da gözaltına alındım. 
Gözaltında 28 gün kaldım, maalesef FETÖ üyesi olduğuma dair tek kanıt yokken 25 Ağustos 
2016 tarihinde TCK 314/2’den tutuklandım. Yargı makamlarınca tespit edilen ve tutuklama 
gerekçesi olarak gösterilen FETÖ örgüt üyeliğinin hiçbir kriteri bende yoktur. İçişleri Bakanlığı, 
devletin kolluk makamları ve MİT Müsteşarlığı tarafından da benimle ilgili herhangi bir tespit 
yapılmamıştır. Bu nedenle de görevimden ihraç edilmedim. FETÖ örgüt üyesi olduğuma dair en 
küçük bir şüphe olsa bağlı bulunduğum İçişleri Bakanlığı bir gün bile beni görevde tutmazdı. 
Dosyadaki mevcut deliller 10 yıldır yargılandığım görevi kötüye kullanmak suçunun ispatına 
yönelik sunulan delillerdir. Ben ise FETÖ Terör Örgütü üyeliğinden tutukluyum. Buna dair de ne 
örgütsel bir ilişkim ne Bylock ne Bank Asya ne de diğer kriterler bende mevcut değildir. Ben 
FETÖ’cü değilim Sayın Başkanım. Darbe sürecinde de, sonrasında da, öncesinde de örgüt 
üyelerinin tespiti ve yakalanmasına katkı sağlamış ve bu mücadelede elimi taşın altına koymuş bir 
kişiyim. Tüm Jandarma teşkilatı da bunu bilmektedir. Savunmam ve sorgum yapıldı. Trabzon 
Jandarma İstihbarat personelinin de aynı şekilde savunma ve sorguları yapıldı. Tanıklar dinlenildi. 
Bana isnat edilen suçlardan tarafıma sorulan tüm soruları da samimi bir şekilde cevapladım. 
Hayatımda hiçbir zaman suç işleme kastı ile hareket etmedim ve hayatımda ilk defa 
yargılanıyorum. İki yıldır tutukluyum. Halen görevdeyim, ikametim sabittir ve ikametim görev 
yaptığım jandarma lojmanıdır. Tutukluluğuma son verilmesini, tahliye edilmemi arz ve talep 
ediyorum. Saygılarımla. 

SANIK ALİ ÖZ SÖZ ALDI: Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme Heyeti, ben 1978 yılında 
Kara Harp Okulu’ndan mezun oldum, çeşitli görevler yaptıktan sonra 2009 yılında da emekli 
oldum. Ne okul hayatımda ne görev yaptığım süre içerisinde ne de emekli olduktan sonra hiçbir 
örgütle ve yapılanmayla ilişkim ve irtibatım olmadı. Yakın aile çevremde de böyle bir konu yok. 
eşim ve çocuklarımın da örgüt ve yapılanmayla ilgi ve alakaları yoktur. Görev yaptığım sürenin 
10 yılı terörle mücadele bölgesinde geçti, terörle mücadele esnasında yaralandım, yaptığım 
görevler nedeniyle de terör örgütlerinin hedefi durumundayım ve hedef şahıs statüsündeyim. 
Tutuklandıktan yaklaşık 6 ay sonra da koruma kararım düşürülerek lojmandan çıktım ve yeni 
tutulan evin adresini de Mahkememize sundum. 2016 yılına geldiğimizde 2007 yılında İstanbul 
ilinde meydana gelen gazeteci Hrant Dink’in öldürülmesi olayı FETÖ/PDY Terör Örgütünün ilk 
eylemi olduğu varsayımı ile hakkımda yakalama kararı çıkartılmış, babamdan, 88 yaşındaki 
babamın evi aranmış, duyar duymaz kendim Bodrum’daydım, hemen oradan hareket ettim, 
İstanbul’a geldim, cuma sabahı arandığımı öğrendim, cuma günü geç vakitte İstanbul’a geldim, 
cumartesi sabahı da İstanbul Emniyetine giderek kendiliğimden teslim oldum. Yapılan tahkikat 
sonucunda da 15/08/2016 tarihinde mahkemeye çıkarıldım ve tutuklandım. Yapılan tahkikatta 
verdiğim ifadeler Trabzon’daki dosyada verdiğim ifadelerle aynı yöndedir. Bilindiği gibi 
Trabzon’daki dosya ile buradaki dosya da birleştirilmiştir. FETÖ/PDY Terör Örgütünün irtibata 
esas veya örgüt üyeliğine esas kabul edilen Bylock, Bank Asya, kurs,  dernek, dersane, okul, 
bunların hiçbirisi ile ilgim ve alakam yoktur. Eşim, çocuklarım ve birinci derece aile yakınlarımın 
da böyle bir örgütle veya yapılarla veya kurumlarla ilgi ve alakası da yoktur. Cemaat ve 
derneklere üye değilim, ben hiçbir zaman da böyle bir şeyi düşünmedim. Yargıtay 16.Ceza 
Dairesinin örgüt üyeliği ile ilgili esasların hiçbirisini de taşımamaktayım. Tarafıma Mahkemeden 
gönderilen ve 25/04/2018 ve 26/06/2018 tarihlerinde teslim edilen iki adet CD’de (HTS kayıtları 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 12/07/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

geldi bunda) yaptığım incelemede Duygu Gönülal adına kayıtlı ve Coşkun İğci tarafından 
kullanılan, ayrıca Coşkun İğci tarafından kullanıldığı belirtilen üç adet numara ile gerek görev 
gereği gerekse şahsım adına kayıtlı ve aile yakınlarım tarafından kullanılan telefonlarla hiçbir ilgi 
ve alaka, görüşme, mesajlaşma gibi bir kayıt yoktur. Çalıştığım birliklerde mutat olarak yapılan 
günlük toplantıların birinde sadece şifahi olarak söylendiği beyan edilen bir cümlelik söz veya 
beyan için çok ağır suçlamalara maruz kaldım ve tutuklandım. Bu söylenilen bir cümlelik sözün 
kaydı bulunmamaktadır. Keşke iki satır yazı yazılıp da, iki satır yazı yazılıp komutana imzaya 
çıkartılsaydı da bu zor duruma düşmeyip buralara gelmeseydik. Sayın Başkanım, bu konuyla ilgili 
personelin verdiği ifadeler de zaten tarafınızdan bilinmektedir. Söylendiği iddia edilen bir 
cümledir. Dönemsel olarak Hrant Dink’in öldürülmesi olayı bir dönem Ergenekona bağlanmaya 
çalışıldı ve gözaltına alınacağım şeklinde arkadaşlarım tarafından da telefonla aranıp dikkat et 
dedi. Dedim ki alnımıza ne yazıldıysa biz çekeriz. Daha sonra Ergenekon bitti, Balyoz gündeme 
geldi, şimdi oldu FETÖ. Benim ne terör örgütü ile ne de bağlantıları ile ilgim ve alakam yoktur 
ama komutan olmak her suçu işlemeye yeterlidir, komutan her şeyi bilir, her şeyi yapar şeklinde 
bir algı ile maalesef bugüne geldik. İl Jandarma Komutanlığı’nda görev yapan herkesin ne 
yapacağı, görevinin ne olduğu, hangi kayıtları tutacağı yönetmeliklerde ve görev tanım 
formlarında açık açık bellidir. Aldığı bilgiyi kaydeder, kaydını Kısım Amirine, Kısım Amiri Şube 
Müdürüne, Şube Müdürü Komutana. Komutan her şeyin kaydını kuydunu yapacak olursa 
komutanlık değil ancak daktilograf memurluğu görevi yapar. Bir diğer yön, Hrant Dink’e eylem 
yapılacağına dair bilgi 2005 yılının Şubat ayından itibaren Trabzon Emniyetince biliniyor ve 
tedbir için İstanbul’a da yazılıyor. Trabzon İl Jandarma Komutanlığı yetki ve sorumluluğu sadece 
Trabzon ili hudutlarıyla  geçerlidir. İstanbul’da bulunan bir şahsın korunması veyahutta tedbir 
alma görevi yoktur, ki maktul Hrant Dink’in oturduğu ve ikamet ettiği bölge, çalıştığı böle polis 
bölgesidir. Burada asli sorumluluk koruma görevi veyahutta tedbir alma görevi İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğüne aittir. On yıldır devam eden Trabzon’da devam eden, daha sonra burayla 
birleşen davada darbe girişiminden sonra yeniden gündeme alındı, FETÖ/PDY’nin ilk eylemi 
varsayımı ile iddianame hazırlandı ve Mahkemenizce de iki defa iade edilmesine rağmen üçüncü 
defada kabul edildi ve yargılama devam etti. Görevi ihmal davası bir anda terör ve Anayasa'yı 
ihlal davasına dönüştü. 24 aydır tutukluyum ve 62 yaşındayım. Arandığımı duyunca, ki ben o 
anda Bodrum’daydım, oradan hareket ederek İstanbul’a geldim ve Emniyete teslim oldum. Kaçma 
gibi bir düşüncem hiçbir zaman olmadı ve adalete bunca yıldır hakkımda görev yapmaktan dolayı 
açılmış ki Ankara’da bir büyük davamız daha var, belki takdirinizde, Sincan Ulucanlar Cezaevi 
davası halen devam etmekte, kaçmadım ve çağrıldığı anda da her türlü mahkemeye gidip ifademi 
verdim. Kaçma gibi bir düşünceyi hiçbir zaman düşünmedim. Kaçacak durumum yok. Lojmandan 
çıkardılar, eve taşındım, ev adresimi öğrendim, avukatım kanalıyla mahkemeye bildirdim. 
Adresim belli, sabit, adresim kirada oturduğum evdir, aile yakınlarım kiralayıp orada şu anda 
bulunmaktayız. Tüm bu açıklanan hususlar dahilinde ve isnat edilen suçlamaya dayanak gösterilen 
kanıtlar, delil değeri benim görevi ihmalle suçlanmamı gerektireceği düşüncesindeyim. Takdir 
yüce Mahkemeye aittir. Tahliyeme karar verilmesini talep ediyorum, arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Var mı başka? SEGBİS’te bizden tutuklu yok değil mi? 
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: (??? Anlaşılamadı 46:18) 
MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS, tutuklu olanları dinliyorum sırayla. Ercan Gün. 
SANIK ERCAN GÜN SÖZ ALDI: Sayın Başkanım, Değerli Heyet Üyeleri, öncelikle 

rahatsızlığımdan dolayı bana böyle bir imkan verdiğiniz için çok teşekkür ediyorum. Gerçekten 
her geliş gidişimde ciddi bir depresyon geçiriyordum. Onun için teşekkür ediyorum şahsınıza ve 
yüce mahkemenize. Efendim 14 aydır örgüt üyeliğinden örgüt üyesi olma iddiasıyla tutuklu 
bulunuyorum. Gerçekten bir gazeteci olarak yaptığım sadece bir haberdi ve ben yüce 
mahkemenize tüm samimiyetimle bildiklerimi her şeyi anlattım. İddia makamının ortaya koymuş 
olduğu delillerin hiçbirinin benimle ilgisi olmadığını siz de çok net gördünüz. Çünkü ortada somut 
hiçbir delil yok. Benim halen 24 aydır tutuklu olmama benim mantığım halen elvermiyor. Ben 
adaletin er geç tecelli edeceğine inanıyorum. Yargımıza da sonsuza kadar güveniyorum. Eninde 
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sonunda adalet tecelli edecek. Sizden tahliyemi talep ediyorum, saygılarımı sunuyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Devam edelim. Celepoğlu seni dinliyorum. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU SÖZ ALDI: Başkanım sesim geliyor mu?
MAHKEME BAŞKANI: Geliyor.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Sayın Başkanım, BU davanın bana bakan iki yönü var. 

Birincisi, hain bir cinayetle, sözde personelin bana bağlı olması hasebiyle irtibatlı olmam. İkincisi 
de FETÖ/PDY üyeliği. Cinayet (??? 48:13 anlaşılamadı) baktığımızda 12 yıldır dava görülüyor ve 
birçok tanık dinlendi, ben de birçok bilgiye bu şekilde vakıf oldum. Benim hakkımda tek bir 
beyan, ifade, söz yok. Özetle gazete yalanlarıyla başlayan kumpas davası benim açımdan 
çökmüştür, onu  ifade ediyorum. 22 aydır esir olduğumu düşünüyorum bu dava kapsamında. 
İddianamedeki suçların hiçbiri doğru değildir, tamamen uydurmadır. Savunmam öncesinde, 
savunma esnasında, sonrasında sunulan tüm belgeler, bilgiler, sanık ve tanık ifadeleri, hakkımdaki 
asılsız iddiaların gerçek olmadığının somut ispatıdır. Alçak cinayet davası ile ilgili dahil edilmem 
-baştan beri söylüyorum- hukuksuzluktur, suçtur. Olay tarihinde İDAM Amiri olmam gerekçe 
gösterildi. İDAM Amirliğinin görevlerinin belli olduğunu, bununla ilgili bir yetkimin olmadığını, 
Trabzon ve İstanbul İstihbarat personeli arasında bir ilişki, emir komuta ilişkisi olmadığını ortaya 
koyduk, belgeler de bunu teyit etti. Kaldı ki olay öncesinde Jandarma Genel Komutanlığına 
yapılan bir bildirim de yok. Bütün bu gerçeklerin yanında görevde bile olsam (??? 49:44 
anlaşılamadı) görev başında değilim, İtalya'dayım iddia tarihlerinde, birinde de yabancı dil 
kursundayım,  görevim başında değilim. Biraz önce iddia makamın tutuklama gerekçelerini 
tekrarında, üzülerek ifade ediyorum, aynı şeyler söylendi, bir cümle dahi beni ilgilendirmiyor. 
Yani benimle ilgili hiçbir beyan, bilgi, belge yok. CMK 160 der ki sanık lehine olan deliller de 
toplanır (??? 50:17 anlaşılamadı) ve işte gördük ki, siz de gördünüz hakkımdaki lehime olan 
delillerin hiçbiri, sunulan belgelere rağmen yok sayıldı. Kasıtlı bazı belgeler yanlış yorumlandı ve 
ben davanın en çok bilgi sahibi olan Katılanlar Vekili Hakan Bey’dir diye düşünüyorum, ona da 
geçen celselerde 12 yıldır davayı takip ediyorsunuz, hakkımda ve İDAM Amiri olarak Hamza 
Celepoğlu ve İDAM Amiri olarak tek kelime geçti mi diye sormuştum, cevap alamadım. 
Hakikaten siz heyetiniz olarak iki defa iddianameyi iade ettiniz, gerçekten adalet adına umut 
doğmuştu bizde. Ama her seferinde aynı gerekçelerle heyetinizin oy birliği ile bu (??? 
SEGBİS'ten gelen gürültü nedeniyle Anlaşılamadı 51:11) devam ettirmesi inanın...  

MAHKEME BAŞKANI: Celepoğlu bir saniye. Ses yapmayın SEGBİS. Ses geliyor 
konuşma harici. Kim ne yapıyorsa dursun. Celepoğlu dinliyoruz seni. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: İki defa Mahkemeniz birçok gerekçelerle iddianameyi 
iade etti. Hukuk adına, adalet adına gerçekten umut ışığı doğdu, ama her seferinde oy birliği ile 
hakkımdaki tutukluluk kararının devamına karar verilmesini gerçekten anlamak da mümkün değil, 
baştaki durumla kıyaslandığında. Hak aramak peşinde değilim Sayın Başkan, (??? 51:56 
anlaşılamadı) paylaşmak istiyorum, oradakilerle paylaşmak istiyorum, hep şunu düşündüm, hiçbir 
menfaat adaletli ortamın sağladığı güvence kadar değerli değildir. İhtiyacımız var adalete ve bunu 
siz tecelli ettireceksiniz. Şöyle baktığımızda ikinci boyutu FETÖ üyeliği. Şimdi Başkanım ben 
Yargıtay’da yargılanıyorum aynı suçla, FETÖ üyeliğinden dolayı. Mükerrer olmasını bir kenara 
bırakıyorum, kaldı ki zaten FETÖ üyeliği ile ilgili de hiçbir delil ve bilgi, belge yok. Birazdan 
paylaşacağım sizinle. Hangi saiklerle şahsımın hedef gösterildiği ile ilgili geçtiğimiz 
duruşmalarda sizlerle paylaştım, (??? 52:38 anlaşılamadı)  kişiler üzerinden devletin makamlarına 
belli saiklerle isimlerin verildiğini ve devletin makamlarının yanlış yönlendirildiğini sanık Metin 
Yıldız’ın beyanlarıyla sizinle paylaştım, bunu bırakıyorum bir kenara, o devletin kayıtlarında var. 
Ancak çok önemli olduğunu düşünüyorum, sizin bana gönderdiğiniz Ankara Cumhuriyet 
Başsavcılığının kovuşturmaya yer olmadığı kararının ekinde İçişleri Bakanlığı tevdi raporu raporu 
var. Bu tevdi raporu çok önemli FETÖ/PDY üyeliği açısından. Bunu özellikle Katip Bey'den de 
rica edeceğim, ben sizinle paylaşırken bakmanızda da fayda var. Şimdi Metin Yıldız dedi ki 
İçişleri Bakanlığının FETÖ/PDY konusundaki hassasiyeti ortadadır, katılıyorum, atılmamasını 
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doğru buluyorum, artı lojmanda kalmasını da doğru buluyorum, bunlarla hiçbir zaman şeyim 
olmadı. Ancak birazdan paylaşacağım İçişleri Bakanlığının FETÖ/PDY konusundaki ispat, delil 
ve hukuki boyutunu da heyetinizin takdirlerine sunuyorum. Şimdi Sayın Başkanım, belgeye 
baktığımızda İçişleri Bakanlığımız bir yıl boyunca incelemiş 915 personeli. 24/07/2016’da 
başlamışlar ve 22/05/2017'de raporu tamamlamışlar. (??? 54:13 anlaşılamadı) konusuyla ilgili sağ 
tarafta ilk başlangıçta Jandarma Genel Komutanlığının bir yazısı var 17 Temmuz 2016 tarihli, 
benim görevden uzaklaştırılma gerekçem. Lütfen ona bir bakabilir misiniz. Orada Galip Mendi, 
dönemin Genel Komutanı imzalı, Bakan onaylı, arkasında ek var, beşinci sırada ben varım. 
Tuğgeneral Hamza Celepoğlu atılma gerekçesi MİT Tırları davasından tutuklu. Diğer personele 
baktığınızda tamamı FETÖ/PDY yönündeki kuvvetli suç şüphesi veya darbe girişimi yazıyor. 
Benim atılma gerekçem MİT Tırları davasında tutuklu olmam. Bunun hukukiliğini falan bir tarafa 
bırakıyorum, masumiyet karinesini bir tarafa bırakıyorum, sadece heyetinizin dikkatine sunmak 
istiyorum. Sayın Başkan, raporun üçüncü sayfası var, üçüncü sayfasında 10 tane MİT’e, 
Emniyete, ilgili kurumlara yazı yazılmış, 915 tane Jandarma personelinin tespiti ile ilgili, nedir 
durumları diye. Neler araştırmışlar diye baktığımızda, birincisi Bank Asya, ikincisi internet 
üzerinden irtibat, üçüncüsü sosyal paylaşım üzerinden örgüt propagandası, terör örgütleriyle 
irtibat, yöneticileri ile ve kişileri ile, (e) maddesi gözaltına alınan şahıslar FETÖ/PDY’den varsa 
onlara destek var mı ve 2010 yılında yapılan KPSS sınavı, (g) maddesi Jandarma görevini örgütün 
menfaatleri doğrultusunda kullandığı ile ilgili bir somut belge var mı, devam ediyoruz, dernekle 
ilgili bir bağlantı var mı, son darbe kalkışması Anayasal düzeni değiştirme girişimiyle ilgili saklı 
asker, emniyet, yargı personeli ile diğer kişiyle irtibatı var mı diyor, eşinden ayrılmış mı diyor onu 
da araştırmışlar. Geçmişteki kumpas davaları ile bir irtibatı var mı, bununla ilgili istihbari 
bilgilerin toplanması, yurtlarda kalmış mı, çocukları örgüte ait evlerde, yurtlarda kalmış mı diyor. 
Bununla ilgili bütün, bilgi belgelerin gönderilmesini istiyor. Bakınız çok kapsamlı bir çalışma. 
Peki Hamza Celepoğlu ile ilgili nasıl çıkmış ortaya, buna baktığımızda, benim sayfam 16, 
FETÖ/PDY üyeliği ile ilgili, Hamza Celepoğlu, T.C.Kimlik numarasını yazmışlar, diyor ki 
1989-5 sicil numaralı Tuğgeneral Hamza Celepoğlu Bakanlık onayı ile 17/02/2016 tarihinde MİT 
Tırları davasından tutuklu gerekçesiyle görevden uzaklaştırılmıştır. Devamında Emniyet Genel 
Müdürlüğünün 28/09/2016 yazısını (??? 57:26 anlaşılamadı) tutuyor, benim mahrem hizmetler 
olarak adlandırılan askeri personelin sorumlularından olduğumu yazan bir emniyetin yazısını 
gerekçe gösteriyor. Yalnız devamına baktığımızda bu yazının, ancak diyor Emniyet Genel 
Müdürlüğünün 15/04/2017 tarih ve sayılı yazısı ile önceki yazının, yani biraz önce beni mahrem 
imam sayan yazının iptal edilmesini istiyor Emniyet Genel Müdürlüğünün yazısında ve şu 
cümlenin eklenmesinin uygun olduğunu söylüyor; "Hamza Celepoğlu hakkında kendisi 15 
Temmuz 2006 tarihinde FETÖ/PDY tarafından gerçekleştirilen darbe girişi sonrasında 
tutuklandığı ve kamu görevinden çıkarıldığı şeklinde not düşülmesi" diyor. Yani düzeltilen not da 
yanlış. Çünkü ben darbe sonrası tutuklanmadım, 8 ay zaten tutukluydum. Akabinde Genel 
Komutanlığın yazısı var, önceden tutuklandığımı söylüyor ve Genel Komutanlıktan gönderilen bir 
yazıda yurtta sulh görevlendirme listesinde benim denetleme başkanı olarak atandığım şeklinde 
bir ibareyi gerekçe gösteriyorlar. Sayın Başkanım, iki tane göreve atanan kişi var bu listede, 372. 
sıra ve 373. sıra,   biri benim, yine biri de benim devre arkadaşım olan yine bir general. Aynı 
makama iki kişinin atanması şunu gösteriyor, sonradan son anda farkına varılıp monte edilen bir 
liste. Yargıtay’ın bu konuda kararı var, tutukluyum, zaten listede olmak veya görevlendirilmiş 
olmanın bir suç olmadığı zaten ortaya kondu. Özetle son madde de şu; 669 nolu Kanun 
Hükmünde Kararname ile Hamza Celepoğlu görevden atıldı diyor. Bakınız benimle ilgili 
FETÖ/PDY ile ilgili tek (??? 59:24 anlaşılamadı) tek sonuçlar bunlar Sayın Başkanım. Şimdi 
27.sayfaya baktığımızda diğer personelle ilgili birçok tespit var, yani Bylock’tan tutun da Bank 
Asya’ya kadar yazmışlar. Ancak dikkat çeken bir şey var, gerçekten önemli adalet adına, öte 
yandan 669, 72, 77, 86 demiş Kanun Hükmünde Kararnameleri, atılan, görevden uzaklaştırılan 
Jandarma personelinden bazıları için FETÖ/PDY Terör Örgütüne aidat, iltisak veya irtibat olarak 
belirlenebilecek bir tespitin bu aşamada yapılamadığı. Yani atılıyorsunuz, mesleğinizden 
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kovuluyorsunuz, üniforma üzerinizden alınıyor, maaşınız bağlanmıyor, açlıkla terbiye 
ediliyorsunuz ama ortada hiçbir delil yok. Sayfa 28, belki de bu adalet adına, vicdan adına 
gerçekten herkesin dikkatini çekmesi gereken bir ifade, meçhul listeler üzerinden hedef alanlar da 
eğer içlerinde bir vicdan varsa bu cümleye lütfen dikkat etsinler; "Bazı jandarma personeli için 
müfettişliğimizce FETÖ/PDY Terör Örgütüne aidat, iltisak veya irtibat olarak belirlenecek bir 
tespitin bu aşamada elde edilmemesi ile beraber haklarında kamu görevinden çıkartılma, emeklilik 
ve tutuklama şeklinde tedbirlerin uygulandığı görülmüştür." Atılacaksınız, OHAL Komisyonuna 
gideceksiniz, iki yıl, bu arada hakkınızda bir iddianame hazırlanacak, iddianamenin çıkması da iki 
üç yıl, sonra iddianame çıktı diye OHAL Komisyonu soruşturmanın bekletilmesi diyecek, siz 
kendinizi ifade etmek için beş yıl bekleyeceksiniz Sayın Başkanım. Başkanım devamında 28 
Şubat 2018 tarihli bir belge var Genel Komutanlığın, Soruşturma Savcılığı bu tevdi raporunun 
toplu değil de tek tek bütün personel için gönderilmesini istiyor. Bu yazı da Hamza Celepoğlu 
şeklinde yazı burada geçen ifadenin hepsi aynen geçerli, yani biraz önce tevdi raporunda 
okuduğum hususları aynen almışlar, sadece ekleri koymuşlar, bazı ekler koymuşlar, bu eklerin 
heyetiniz açısından, çünkü adalet adına karar veriyorsunuz, iki tanesine dikkat çekmek istedim 
müsaade ederseniz, bir tanesi 16 Şubat 2018 tarihli Genel Komutanlığın yazısı. Diyor ki üçüncü 
maddesinde, ilgi b yönetmelik demiş, bu Güvenlik Soruşturma Ve Araştırma Yönergesi, 
15.maddesi gereği istihbari bilgilere istinaden alınacak idari tasarruflarla ilgili her türlü hukuki, 
mali ve idari sorumluluk talep eden makama aittir diyor ve arkasına not düşüyor, bu istihbari 
bilgidir diyor, başka bir delille teyit edilmediği müddetçe kullanılamaz diyor. Şimdi suç olur mu 
bilmiyorum, atıfta da bulunmuş burada ama ben detaya girmeyeceğim, belgeye bakarsınız, orada 
var zaten, neler var belgede, ilginçtir MİT benim FETÖ’cü olduğumu 2014’te tespit etmiş, 2014 
itibariyle FETÖ ile iltisaklı olduğu yönünde bilgiler vardır diyor. Devamına bakıyorsunuz (??? 
Anlaşılamadı 01:03:07) kardeşimi hedef alıyorlar, onunla ilgili bilgiler var, haber elemanı notu 
diyor, bilgi notu diyor. Kısmet olursa esas hakkındaki savunmamızda da zaten o bilgi notlarının 
neler olduğu ile ilgili birkaç bilgi var sizinle paylaşacağım. Bir de dikkat çeken bir şey var Sayın 
Başkanım, 10.madde, Fetösavar listesinde adımın olduğunu söylüyor, Fetösavar listesinde. Şimdi 
muhtemelen bakma da imkanınız olur, bu Fetösavar listesinde adı geçenlerle ilgili avukatımın bir 
müracaatı oldu geçmişte, muvazzaf üç orgeneral, altı korgeneral, on altı tümgeneral, on iki 
tuğgeneral, otuz yedi kişinin ismi vardı başlangıçta. İlginçtir, Genelkurmay Başkanlığımızı yapan 
Hulusi Akar  ve dönemin Jandarma Genel Komutanı derdest edilen Galip Mendi de bu listede var, 
yani Fetösavar listesi kendi Genelkurmay Başkanını, kendi Genel Komutanı'nı hedef gösteren bir 
sitedeki bilginin delil diye fişleme belgesi (??? 01:04:18 anlaşılamadı) ben anlamış değilim. Sayın 
Başkanım uzatmayayım, ben bu davanın hiçbir yerinde değilim, deliller ortada, belgeler ortada, 
ifadeler ortada, hain cinayete monte edilmem zaten mümkün değil, olmam da mümkün değil. 
FETÖ açısından baktığınızda zaten yargılanıyoruz aynı suçtan. Biraz önce paylaştığım aynı şeyi 
Yargıtay’da da ben paylaştım, bunlarla ilgili hiçbir şey yok. Ne yapabiliriz, sadece ilahi adalete 
güveniyoruz. Sayın Cumhurbaşkanı'nın güzel bir ifadesi vardı, insanlar el açıp rablerinden adalet 
istiyorsa gerçekten bir sorun var demektir. İnanın Başkanım şu sürece baktığımızda, şu anda ama 
sadece bunu yapabiliyoruz ve sizden hassaten arzım, talebim, istirhamım adalete sahip çıkalım, 
adaleti tecelli ettirelim ve herkes için hukuk zamanında ve gerçek anlamında tecelli etsin. Ben 
tutuksuz yargılanmamı talep ediyorum. Teşekkür ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet sıradaki. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK SÖZ ALDI: Sesim geliyor mu efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Dinliyoruz Ramazan Akyürek, alalım tahliye talebini kısaca. 

Avukatın ayrıntılı anlattı zaten.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Anlaşıldı efendim, benimki de bir sayfa, başka bir şey 

yok. Sayın Başkanım, dün tanık olarak dinlenen İstanbul İstihbarat Şube Müdür Yardımcısı 
Bülent Köksal C Bölümünden sorumluydu. 17 Şubat 2006 tarihli Trabzon’dan Hrant Dink’e 
yönelik eylemle ilgili olarak gelen evrak koruma kodu olmadığı için İKK Bürosuna gitmediğini, 
bu nedenle de koruma prosedürünün çalışmadığını belirtti. Bir de 12 Ekim 2006 tarihinde 
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İstihbarat Daire Başkanlığı’ndan İstanbul’a da gelen Ermeni vatandaşlarımıza yönelik eylemler ve 
buna karşı tedbir alınmasıyla ilgili resmi yazı da Legal Büroya havale edildiği için hem kendisinin 
görmediğini, daha sonradan gördüğünü, hem de İKK Bürosuna bu nedenle gitmediği için Hrant 
Dink’e karşı koruma prosedürünün işletilmemiş olabileceğini beyan etmiştir. Sayın Başkanım, 
tanık olarak dinlenen Bülent Köksal Şube Müdür Yardımcısı, azınlıklardan da sorumlu Şube 
Müdür Yardımcısıdır İstanbul’da. Tutuksuz sanık Ahmet İlhan Güler de gelen bütün evrakları 
görüp ilgili bürosuna havale eden İstihbarat Şubesinin Müdürü'dür. Bu kişilerin kendi şubelerine 
Trabzon’dan ve Başkanlık’tan gelen evrakları İKK Bürosuna havale ederek koruma prosedürünü 
başlatmak kendilerine ait bir görev, ancak biri tanık, biri de tutuksuz sanık. Halbuki ben İstanbul’a 
bu uyarıları resmi yazı ile göndermiş bir yönetici olmama rağmen İstanbul’da Hrant Dink’e 
koruma verilmediği için aynı zamanda suçlanıyorum. Sayın Başkanım, ben Trabzon İl Emniyet 
Müdürü olarak Hrant Dink cinayetinden 11 ay önce 17 Şubat 2006 tarihinde İstihbarat Şubesinin 
cinayetle ilgili getirdiği istihbari bilgiyi resmi yazı ile hem İstihbarat Daire Başkanlığına hem de 
İstanbul Emniyet Müdürlüğüne gönderdim. Cinayetten üç ay önce de 12 Ekim 2006 tarihinde bu 
kez İstihbarat Daire Başkanı olarak yine benim imzamla Ermeni vatandaşlarımıza karşı eylem 
yapılabileceği, bu nedenle çalışmalara ağırlık verilmesini, tedbir alınmasını içeren talimat yazıp 
İstanbul ve Trabzon da dahil tüm illere gönderdim. Cinayetle ilgili takip edilen Yasin Hayal 
Trabzon’da yaşıyor, merhum Hrant Dink de İstanbul’da yaşıyordu Başkanım. İstihbari 
çalışmaların başladığı dönemde elde edilen bilgileri Ankara ve İstanbul’a gönderdikten sonra 
cinayetten 8 ay önce 8 Mayıs 2006 tarihinde ben Trabzon’dan ayrıldım. Cinayet öncesi geçen bu 8 
aylık süreçte Yasin Hayal ve çevresinin takibi ile gerekiyorsa operasyon yapılması gibi hususların 
sorumluluğu bana değil o dönem orada görevli olan yöneticilere aittir. Türklüğe hakaretten 
mahkum edilen, bütün medya ve basın desteği ile de iyice ötekileştirilen merhum Hrant Dink ise 
aleyhinde yapılan gösteriler, sözde ve fiili saldırılar ve tehditler altında İstanbul’da yaşıyordu. 
Ayrıca Trabzon’dan ve İstihbarat Daire Başkanlığı’ndan benim Emniyet Müdürü ve Daire 
Başkanı olduğum dönemde cinayet öncesi dönemde yani, cinayetle ilgili istihbari bilgi ve Ermeni 
vatandaşlarımıza yapılacak eylemlere karşı tedbir alınmasına dair tamim de gönderilmişti 
İstanbul’a. İstanbul’un konuya gereken önemi vermeyip takip etmemesi, Hrant Dink’e koruma 
tahsis etmemesi gibi hususların sorumluluğu da bana değil o dönem orada görevli olan 
yöneticilere aittir. Sayın Başkanım, ben gerek Trabzon İl Emniyet Müdürü iken, gerekse İstihbarat 
Daire Başkanı olduğum dönemde cinayetin önlenmesine yönelik olarak görevimin gereği neyse 
onu yaptım. Dosyada bulunan ve imzamı taşıyan resmi yazılar da görevimi yaptığımın delilleridir. 
Ancak maalesef cinayetin önlenmesine yönelik bu resmi yazıları alan, görev yaptığı ilde tedbir 
alması, operasyon yapması gereken yöneticiler değil de yer ve zaman bakımından onların sorumlu 
olması gereken hususlardan dolayı da benim tutuklu olmamı anlamak da anlatmak da çok zor. 
Cinayetin önlenmesi ve tedbir alınması için resmi yazılar yazan bir kişiye bu cinayetin 
işlenmesine sen sebep oldun denmesi insanın aklına çok aykırı geliyor Sayın Başkanım. 

MAHKEME BAŞKANI: Toparlayalım.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK: Başka cümlelerle ifade etmek istemiyorum. Konuyla 

ilgili olarak mevzuatlar çerçevesinde ve delilleri ile savunmamda, Mahkemenize sunduğum 
tahliye dilekçelerinde geniş açıklamalar yapmıştım. Sayın Başkanım, tüm illerde olduğu gibi 
Trabzon’da da bir emniyet teşkilatı, bir de jandarma teşkilatı var ve bu cinayetle ilgili bu her iki 
teşkilat da istihbari bilgi almış. Her iki teşkilatın istihbarat yapılanması ve işleyişi farklı da olsa 
mevzuatlarına göre aldıkları istihbaratı paylaşmaları gereken makamlar vardır. Ben 17 Şubat 2006 
tarihinde cinayetle ilgili aldığım istihbari bilgiyi aynı gün İstanbul ve İstihbarat Daire Başkanlığı 
ile paylaşan bir yöneticiyim. Jandarma ise cinayet öncesi Temmuz veya Ağustos 2006 tarihinde 
aldığı cinayetle ilgili bu bilgileri Hrant Dink öldürüldükten sonra işleme koymuştur. Cinayetin 
önlenmesine yönelik olaraksa cinayetten 11 ay önce 8 Mayıs 2006 tarihinde ayrıldığım Trabzon 
Emniyet Müdürlüğünün ve hiç görev yapmadığım İstanbul Emniyet Müdürlüğünün, ayrıca 
Trabzon Jandarmasının kusur ya da ihmali davranışlarının sorumluluğu tarafıma yüklenemez, çok 
büyük bir haksızlık olur. Sayın Başkanım ben masumum, 41 aydır tutukluyum, ben de bundan 
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sonraki aşamada görevli olduğu halde ihmali ya da kasti olarak duyarsız davranan ve tutuksuz 
yargılanan sanıklar gibi tutuksuz yargılanmak istiyorum. Suçsuzum, sabit ikamet sahibiyim. Savcı 
ilk çağırdığında 2014 yılında kendim İstanbul’a gelip ifade verdim. Devletin lojmanında 
oturuyordum, gözaltına da lojmanımdan alındım. Kaçma ihtimali asla yoktur. Zaten başka iki 
davadan da tutukluyum. Adalet açısından tahliyemi talep ediyorum, arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Var mı başka talebi olan son kez soruyorum? Ara verelim 
bir 20-30 dakika. 

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 15:21 itibariyle ara verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ :
1-Sesli ve görüntülü kayıtların yazılı metin haline getirilmesi için bilirkişiye tevdiine, bu 

husustaki takip ve kontrolün sağlanması hususunda Mahkememiz üye hâkimlerinden Hâkim Sonat 
GÜVENÇ'in görevlendirilmesine,

2-Sanıklar Ali Fuat Yılmazer ve Ramazan Akyürek'in üzerlerine atılı suçların vasıf ve 
mahiyeti, mevcut delil durumu, buna göre tutuklu sanıklar yönünden "dosya içerisinde bulunan 
F3, F4, F5 raporları ve bu raporların içerikleri, maktul yönünden tehdit atmosferi oluştuğuna dair 
tanık anlatımları, maktulün yargılandığı dosyalar, yargılama sırasında meydana gelen olaylar, 
sanıkların suç tarihi ve öncesindeki konumları, görevleri, müfettişler tarafından düzenlenen tevdi 
raporları, Mülkiye Müfettişleri, Başbakanlık Teftiş Kurulu Başkanlığı ve Devlet Denetleme 
Kurulu tarafından düzenlenen raporlar, diğer sanıkların tutuklu sanıklarla ilgili anlatımları, 
dosyada daha önce İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesince verilen karar, Yargıtay ilâmı içeriği, 
Mahkemece Yargıtay bozma ilâmına uyulması, TEM Şube Müdürlüğü raporları, Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığının cevabi yazıları ve kayıtları, 16/02/2008 tarihli Levent 
Yarımel ve Durmuş Demirbaş isimli polis başmüfettişlerinin yazısı ve içeriği, log kayıtları, 
17/01/2007 tarihli Yasin Hayal'in takip edildiğine dair rapor, Bylock programı kullanımına dair 
gelen yazı cevapları (Sanık Ramazan Akyürek yönünden), tanık anlatımları, Trabzon İstihbarat 
Şube Müdürlüğündeki sunucunun arızalandığına dair tutanak ve buna ilişkin kayıtların silindiğinin 
iddia edilmesi" kapsamında kuvvetli suç şüphesinin varlığını gösteren somut kanıtlar bulunması, 
sanıklara atılı suçlardan silahlı terör örgütü kurmak ve yönetmek, silahlı terör örgütüne üye olmak, 
tasarlayarak adam öldürme suçlarının tutuklama nedenlerinin yasal karine olarak varsayıldığı 
5271 sayılı CMK'nın 100/3-a, 2, 11 alt bendinde sayılan katalog suçlardan oluşu, sanıklara atılı 
suçların kanunda öngörülen cezalarının alt ve üst sınırlarının kaçma kuşkusunu somutlaştırması, 
eylemlerin niteliği ve yoğunluğu da dikkate alındığında suçlarının sübutu halinde sanıklara 
verilmesi muhtemel ceza veya güvenlik tedbiri ile tutuklama tedbirinin ölçülü oluşu, yüklenen bir 
kısım suçların ağır cezalık işlerden oluşu, sürdürülen tutuklama tedbirinin orantılı oluşu, 
tutuklama koşullarında değişiklik bulunmaması,  tüm bu nedenlerle sanıklar üzerinde adli kontrol 
hükümleri ile yeterli ve etkili hukuksal denetim sağlanamayacak oluşu hususlarına nazaran adı 
geçen sanıkların CMK'nın 100 ve devamı maddeleri uyarınca TUTUKLULUK HALLERİNİN 
DEVAMINA,

Mevcut delil durumu, iletişim kayıtları, güvenlik kamerası kayıtları, kolluk görevlilerince 
düzenlenen HTS kayıtları ve görüntü kayıtlarına ilişkin tespit tutanakları,   İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığına ait personel ve araç görevlendirilmesine dair kayıtlar,   BYLOCK kullanımına dair 
tespit yazısı (Sanık Ercan Gün yönünden), Feza Gazetecilik AŞ. kayıtları (Ercan Gün), tanık 
anlatımları ve sanık savunmaları itibariyle kuvvetli suç şüphesinin varlığını gösterir olguların 
bulunması, sanıkların üzerilerine atılı suçların tutuklama nedenlerinin yasal karine olarak 
varsayıldığı suçlardan oluşu, sanıklara yüklenen suçların kanunda öngörülen cezalarının alt ve üst 
sınırlarının kaçma kuşkusunu somutlaştırması, yüklenen eylemlerin niteliği ve yoğunluğu da 
dikkate alındığında suçlarının sübutu halinde sanıklara verilmesi muhtemel ceza veya güvenlik 
tedbiri ile tutuklama tedbirinin ölçülü oluşu, yüklenen bir kısım suçların ağır cezalık işlerden 
oluşu, sürdürülen tutuklama tedbirinin orantılı oluşu, tutuklama koşullarında değişiklik 
bulunmaması, tüm bu nedenlerle sanıklar üzerinde adli kontrol hükümleri ile yeterli ve etkili 
hukuksal denetim sağlanamayacak oluşu hususlarına nazaran CMK 100 ve devamı maddeleri 
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gereğince sanıklar Ercan GÜN, Hamza CELEPOĞLU, Muharrem DEMİRKALE ve Yavuz 
KARAKAYA'nın TUTUKLULUK HALLERİNİN DEVAMINA, 

Sanık ALİ ÖZ'ün savunmasının alınmış olması, tutuklu kaldığı süre, dosya kapsamındaki 
eylemleri, Bank Asya hesabının bulunmaması, örgütün kriptolu haberleşme programı olan Bylock 
programını kullanmaması, bu aşamada dosyadaki mevcut delil durumu, suçun hukuki niteliğinin 
değişme ihtimali ve CMK 100. maddesindeki şartların bu aşamada ortadan kalktığı anlaşılmakla 
BİHAKKIN TAHLİYESİNE, başka suçtan tutuklu ya da hükümlü olmaması halinde DERHAL 
SERBEST BIRAKILMASINA,

Sanık Ali Öz'ün CMK 109/3-a maddesi gereğince YURT DIŞINA ÇIKIŞININ 
YASAKLANMASINA,

Sanık Ali Öz hakkında 5271 sayılı CMK'nin 109/3-j maddesinde belirtilen konutunu 
terketmemek şeklinde ADLİ KONTROL UYGULANMASINA,

Sanık Metin YILDIZ'ın savunmasının alınmış olması, tutuklu kaldığı süre, dosya 
kapsamındaki eylemleri, Bank Asya hesabının bulunmaması, örgütün kriptolu haberleşme 
programı olan Bylock programını kullanmaması, bu aşamada dosyadaki mevcut delil durumu, 
suçun hukuki niteliğinin değişme ihtimali ve CMK 100. maddesindeki şartların bu aşamada 
ortadan kalktığı, kurumunca FETÖ irtibatının bulunmaması nedeniyle görevinden ihraç 
edilmediği de gözetilerek BİHAKKIN TAHLİYESİNE, başka suçtan tutuklu ya da hükümlü 
olmaması halinde DERHAL SERBEST BIRAKILMASINA,

Sanık Metin Yıldız'ın CMK 109/3-a maddesi gereğince YURT DIŞINA ÇIKIŞININ 
YASAKLANMASINA,

Sanık Metin Yıldız hakkında 5271 sayılı CMK.'nin 109/3-b maddesi uyarınca adresine en 
yakın karakola her hafta Cumartesi günleri imza atmak suretiyle adli kontrol 
UYGULANMASINA,

Sanığın adli kontrol hükümlerine uymadığı takdirde tutuklanabileceğinin ihtaratına (ihtarat 
yapıldı),

-DİĞER TÜM TAHLİYE TALEPLERİNİN REDDİNE,
-Tutukluluğun devamı ve tahliye kararlarına, kararı öğrendikleri tarihten itibaren 7 gün 

içerisinde Mahkememize iletilmek üzere dilekçe vererek veya tutanağa geçirilmek kaydıyla ceza 
infaz kurumu müdürüne beyanda bulunmak suretiyle İSTANBUL 15. AĞIR CEZA 
MAHKEMESİ nezdinde itiraz edilebileceğine,  

-Tutuklu sanıkların duruşma gün, saati ve yerinde belirtilen duruşma salonunda hazır 
bulundurulmaları için müzekkere yazılmasına,

3-Sanık Hamza CELEPOĞLU'nun SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır 
edilmesi için Sincan 2 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na,   Sanık 
Muharrem DEMİRKALE'nin SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır edilmesi için 
Sincan 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na, Sanıklar Ramazan 
AKYÜREK ve Yavuz KARAKAYA'nın SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır 
edilmesi için Sincan 1 Nolu L Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na müzekkere 
yazılmasına,

4-Sanıklar Ahmet İskender, Coşgun Çakar, Yunus Yazar, Ömer Faruk Kartın, 
Serkan Şahan, Mehmet Akif Yılmaz, Yılmaz Angın, Adem Yavuz Arslan, Ekrem Dumanlı, 
Halil İbrahim Koca, Mehmetfaruk Mercan, Metin Canbay ve  Zekeriya Öz haklarındaki 
yakalama emirlerinin devamına, infazlarının beklenilmesine,

5-Tensip tutanağı (8) numaralı ara kararıyla tanık olarak dinleneceği hususunun sanık 
savunmalarının alınmasından sonra değerlendirileceği belirtilen Engin Yılmaz'ın tanık olarak 
dinlenilmesi  hususunun bilahare  değerlendirilmesine,

6-Sanık Celalettin Cerrah müdafisi tarafından tanık olarak dinlenilmeleri talep edilen 
Abdulkadir Aksu, Beşir Atalay ve Aykut Cengiz Engin'in dinlenilmeleri hususunun, tanık 
oldukları belirtilen hususlara ilişkin diğer tanık beyanları alındıktan sonra değerlendirilmesine,

7-Yakup Kürşat Yılmaz'ın tanık olarak dinlenilmesi hususunun bilahare 
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değerlendirilmesine,
8-Katılanlar vekili Av. Hakan Bakırcıoğlu'nun kovuşturmanın genişletilmesi taleplerine 

ilişkin olarak; 28/10/2016 tarihli dilekçenin "A" harfi ile adlandırılan kısmında yer alan 
taleplerinin  bilahare değerlendirilmesine,

9-Sanıklar Adem Yavuz ARSLAN, Halil İbrahim KOCA, Fetullah GÜLEN ve Niyazi 
MALKOÇ hakkındaki gıyabi tutukluluk kararlarının devamına, 

10-Sanıklar Adem Yavuz Arslan, Halil İbrahim Koca, Fetullah Gülen ve Niyazi Malkoç ile 
ilgili olarak Adalet Bakanlığı Uluslararası Hukuk ve Dış İlişkiler Genel Müdürlüğü marifetiyle 
ABD, İngiltere ve Almanya Yetkili Adli Makamları nezdinde yapılan iade süreçlerinin ikmalinin 
beklenilmesine, 

11-Sanık Ali Fuat Yılmazer'in Akif İkbal'in tanık olarak dinlenilmesi talebinin bilahare 
değerlendirilmesine, 

12-Katılanlar vekili Av. Hakan Bakırcıoğlu'nun Ergun Güngör, Hüseyin Kubilay Günay, 
Özel Yılmaz, Handan Selçuk, Serdar Yücel, Fuat Kömürcü, Mustafa Kuraş, Mustafa İlhan, 
Sebahattin Artun, Fikri Yalman, İsmail Hakkı Günay, Ahmet Gökçınar'ın ve 02/02/2018 tarihli 
celsede dinlenmesini talep ettiği Uğur Erdoğan, Nazmi Tamer, Hasan Gözalan, Recep Koçpınar 
ile 17/05/2018 tarihli celsede dinlenilmesini talep ettiği Ünal Karaosmanoğlu, Aycan Oktaylar, 
Serkan Özel ve Ahmet Köksoy'un tanık olarak dinlenilmelerine yönelik talebinin bilahare 
değerlendirilmesine, 

13-Bir kısım sanıkların ve müdafilerinin bildirdikleri tanıkların dinlenilmesi hususunun 
diğer tanıkların beyanları alındıktan sonra değerlendirilmesine, 

14-Sanık Ercan Gün'ün kıdem tazminatının hesaplanması için bilirkişi görevlendirmesi, 
Feza Gazetecilik tarafından sanığa 02/02/2007 tarihinde 8897,40 TL bedelli ödeme ile 09/03/2007 
tarihli 389,98 TL bedelli ödemelere ilişkin belgelerin ilgili kurumdan istenmesi taleplerinin 
bilahare değerlendirilmesine, 

15-75, 76 ve 77. celselerde okunan delil mahiyetindeki belgelerin tutuklu sanıklara 
TEBLİĞİNE,

16-Sanıklar Cevat Eser ve Ünsal Gürel müdafii Av. Zeynep Özhan'ın, sanık Cevat Eser'in 
irtibatlı olduğu 10 adet uluslararası numaranın kimler adına kayıtlı olduğu ve iddia olunan suçla 
ilişkilerinin ne olduğu yönünde araştırma yapılması talebinin bilahare değerlendirilmesine, 

17-Önümüzdeki celselerde tanıklar Galip Taşkın, Halit Sağlam, Ali Oğuz Çağlar, Hakan 
Aydın Türkeli, Hüseyin Yavuzdemir, İbrahim Pala, Özcan Özkan, Selim Kutkan, Şammaz 
Demirtaş, Volkan Altunbulak'ın  dinlenilmelerine, 

Tanıklar Galip Taşkın, Halit Sağlam ve Ali Oğuz Çağlar'ın 24 Eylül 2018 günü,
Tanıklar Hakan Aydın Türkeli, Hüseyin Yavuzdemir, İbrahim Pala'nın 25 Eylül 2018 günü,
Tanıklar Selim Kutkan ve Şammaz Demirtaş'ın 27 Eyül 2018 günü,
Tanıklar Özcan Özkan ve Volkan Altunbulak'ın 28 Eylül 2018 günü dinlenilmelerine, 
Cezaevinde bulunan tanıkların belirtilen tarihlerde hazır edilmeleri için ilgili cezaevi 

müdürlüklerine, 
Şehir dışında bulunan tanıklar için talimat yazılmasına, İstanbul'da ikamet eden tanıkların 

hazır edilmeleri için ilgili ilçe emniyet müdürlüklerine müzekkere yazılmasına,
18-Ercan Gün'e, avukatına veya yakınına teslim edilemeyen İMAJ A'nın sanık müdafine 

teslimi talebinin bilahare değerlendirilmesine,
19-Sanık Metin Yıldız ve müdafii ile sanık Hamza Celepoğlu'nun, Ali Baştürk'ün tanık 

olarak dinlenmesi hususunun diğer tanık beyanları alındıktan sonra değerlendirilmesine, 
20-74. celse 28 nolu ara kararı gereğince,  63. celse 32.2.2 ve 32.2.3  nolu ara kararlar ile 

istenilen bilgi ve belgelerin gönderilmesi için Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazılan 
yazıların TEKİDİNE,

21-Sanık Ramazan Akyürek'in Aydın Patan'ın tanık olarak dinlenmesi talebinin bilahare 
değerlendirilmesine, 

22-Sanık Erhan Tuncel'in yurt dışı yasağı kaldırma talebinin REDDİNE,
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23-Sanık Ercan Gün müdafilerinin, FOX TV Haber Müdürü Kubilay Tümen, Kameraman 
Soner Dabağ ve Güvenlik Müdürü Nedim Zengin'in tanık olarak dinlenmeleri taleplerinin 
bilahare değerlendirilmesine, 

24-Sanık Metin Yıldız müdafii Av. Arif Onur Korkmaz'ın, 20/01/2007 tarihli haber kayıt 
bildirim formunun Giresun Jandarma Bölge Komutanlığı ve Jandarma Genel Komutanlığına 
gönderilen aslının dosyaya celp edilmesi talebinin kabulü ile bahse konu haber kayıt bildirim 
formunun aslının veya onaylı suretinin gönderilmesi için yazı yazılmasına,

25-Sanık Hacı Şefik Şimşek müdafinin talebinin kabulü ile sanığa ait olan, soruşturma 
aşamasında el konulan ve emanette bulunan silahın SANIĞA İADESİNE, 

26-Sanık Yavuz Karakaya'nın, hakkında rapor düzenleyen J. Yb. Mustafa Aygen, J. Ütgm. 
Kenan Dilgin, J. Kd. Bçvş. Ozan Demirkapu, J. Kd. Bçvş Alpaslan Alkan ve J. Kd. Bçvş. 
Abdurrahman Boran'ın celp edilerek dinlenmeleri talebinin bilahare değerlendirilmesine, 

27-Haklarında yakalama emri olduğu anlaşılan tanıklar Ayhan Falakalı ve İbrahim Şevki 
Eldivan'ın dinlenip dinlenmeyecekleri hususunun bilahare değerlendirilmesine, 

28-Sanık Mustafa Küçük müdafinin tefrik talebinin, dosyanın geldiği aşama itibariyle 
REDDİNE, 

29-Sanık Mustafa Küçük müdafinin sanığın Erzurum'a tayin olması nedeniyle 
duruşmalardan vareste tutulma talebinin, sanığın savunmasının alınmış olması nedeniyle 
KABULÜNE, 

30-0538 839 95 52 ve 0555 674 66 23 nolu telefon numaralarına ilişkin 
23/07/2006-20/01/2007 tarihlerine ait HTS kayıtları celp edilmiş olduğu anlaşılmakla, sanık Erhan 
Tuncel'in aynı konudaki talebinin REDDİNE, 

31-Sanık Ali Fuat Yılmazer müdafii Av. Büşra Burçe Avcı, sanık Celalettin Cerrah 
müdafii Av. Mehmet Köksal, sanık Onur Karakaya müdafii Av. Tolga Yurdakul ve sanık Ahmet 
İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan'ın mazeretlerinin kabulüne, duruşma gününü UYAP 
sisteminden öğrenmelerine,

32-Sair taleplerin REDDİNE, 
33-Sanıkların tutukluluk durumlarının 10 Ağustos 2018 ve 5 Eylül 2018 günleri dosya 

üzerinden değerlendirilmesine, 
Duruşmanın 24, 25, 27 ve 28 Eylül 2018 günleri (4 gün süre ile) saat 10:00'a bırakılmasına 

oybirliği ile karar verildi. 12/07/2018

Başkan 95147
 (e-imza)

Üye 165580
 (e-imza)

Üye 217443
(e-imza) 

Katip 144150
(e-imza) 


